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2PARTIDOS por jornada*
1 del Madrid o del Barça

y en HD

COPA
del rey

UEFA
Europa League

Ligas extranjeras

Abónate aquí:
MON DIGITAL

AVDA. DEL PARC, 33 
08940 CORNELLÀ DE LLOBREGAT

 93 474.43.03

CANAL+ ENEXCLUSIVAENDIGITAL+
Oferta válida solo para clientes de uso residencial

* Excepto una de las 2 jornadas en las que se dispute el encuentro 
   entre el Real Madrid y FC Barcelona

EL BARÇA S'INSTAL·LA 
AL BAIX LLOBREGAT

Després de la ciutat esportiva de Sant Joan Despí, el club construirà un parc 
lúdico-esportiu a Viladecans. Pàg. 12

SANT BOI
CONMEMORA 
L'11 DE 
SETEMBRE

L'HOSPITAL COMARCAL 
DE SANT JOAN DESPÍ 
OBRIRÀ EL FEBRER

Pàg. 5 Pàg. 8

ADIÓS 
A DANI 
JARQUE
Pàg. 20

Doctor Ferrán, 42 - 08940 - Cornellà de Llobregat - Barcelona
Tel. y Fax: 93 474 23 30 - www.acgseguretat.com - info@acgseguretat.com

Horario: de lunes a viernes de 09:00 a 13:30 - Sábado de 10:00 a 13:00 y de 17:30 a 20:00

Disponemos de más de 2.000 llaves 
diferentes para duplicar.
Seguro que tenemos la suya

Afilamos todo tipo de cuchillos, 
tijeras, etc.

Duplicamos cualquier tipo de llave.
De casa, de seguridad, de coche,

mandos de garaje, etc.

* Presentando este anuncio descuento del 5%
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Empieza el curso, 
y con él, gastos y 
más gastos. Libros 

de texto, ropa, material 
escolar, comedor, etc... 
Una larga lísta que pa-
rece no tener final. De 
todos modos este año 
existe una novedad. A 
todos esos gastos hay 
que sumarle uno nue-
vo. El portatil. Parece ser 
que la modernización 
dels sistema educativo, 
además de pasar por el 
reciclage de los docen-
tes o de la reforma de 
muchas de las escuelas, 
pasa también por dotar 
a todos los estudiantes 
de un ordenador porta-
til. En todo éste asunto 
juegan un papel muy 
importante dos cosas. 
En primer lugar ¿Exis-
ten ya suficientes con-
tenidos digitales para 
que el papel del orde-

nador en el aula sea 
realmente productivo? 
Según se han quejado 
diferentes asociaciones 
la respuesta es no. Así 
que si la modernización 
pasa solo por tener más 
elementos tecnológicos 
pero sin herramientas 
para usarlos, cojo em-
pieza el tema. Disponer 
en las aulas de pizarras 
digitales si el uso que 
se le va a dar va a ser 
el mismo que con las 
pizarras convenciona-
les (aunque evitando el 
polvillo de la tiza) poco 
habremos avanzado.
 
Po otro lado está el coste 
a asumir por las familias 
para la adquisición del 
cacareado portatil. El Mi-
nisterio de Educación ha 
lanzado el ordago, pero 
como las competencias 
en educación se encuen-

tran transferidas a las 
comunidades, cada una 
de ellas gestiona el tema 
como quiere o como 
puede. Así, mientras en 
la inmensa mayoria de 
comunidades estos nue-
vos equipos serán sufra-
gados en su totalidad 
por fondos públicos, en 
Catalunya las familias 
deberán abonar la mitad 
de su coste. El Conseller 
Castells ha afirmado que 
es debido a que la Ge-
neralitat no cuenta con 
fondos suficientes para 
asumir este gasto. Y no 
lo dudamos. El déficit 
fiscal es sangrante, esta-
mos deacuerdo. Pero al 
final quienes volvemos a 
pagar el pato somos los 
ciudadanos de esta pre-
ciosa y acogedora tierra, 
aunque pobre de solem-
nidad, que es Catalunya.
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A veces se da la situación 
cuando alguien tiene un co-
mercio, una oficina, etc. que 
la tarea de cargar y descargar 
cajas o equipos se hace com-
plicada. Ahora, en el centro 
de Esplugues se ha vuelto 
un poco más complicada si 
tenemos en cuenta que a al-
guien se le ha ocurrido la ge-
nial idea de colocar dos con-
tenedores de basura en esta 
zona de carga y descarga. Da 
la casualida que la totalidad 
de esta calle es zona verde o 
zona azul. ¿Por que no se han 
colocado estos contenedores 
en zona azul o verde? ¿Será 
por evitarse ocupar un par de 
espacios de recaudación?

A MIG CAMÍ
ENTRE LA DIADA 
I LA FESTA MAJOR 
El curs polític ha més que co-
mençat, i de fet, aquest matí 
hem fet la primera junta de 
portaveus després del periode 
estival. Entre altres temes, han 
sortit la Festa Major i eviden-
tment, la Diada Nacional.
 
De la Diada què dir? Un cop 
més les reticències del PP 
a les estalades que la gent 
d'Esquerra deixa al monument 
a l'11 de Setembre abans de la 
ofrena institucional. Un PSC-
PSOE equidistant entre PP i la 
resta de forces. I per més inri 
la negativa socialista a passar-
nos el discurs que l'alcaldessa 
llegirà a l'acte institucional tot 
justificant que serà un discurs 
que integrarà tothom. Actitud 
a la que m'he hagut de plantar 
per recordar que el que con-
venci al PP a mi no em con-
vencerà. Per tant, s'enfonsa 
l'argument guvernamental. 
Veurem què passa el dia 11.
 
Sobre la Festa Major, poques 
novetats. Vam demanar el mes 
de juliol tant a la comissió infor-
mativa com per escrit que se'ns 
facilités desglossat l'import 
dels actes contractats per a la 
Festa Major, i l'única dada que 
ens van donar va ser l'import 
de 215.000 € destinats a la 
mateixa. Se'm fa complicat de 
creure que sent agost un més 
inhàbil, a finals de juliol encara 
no tinguin contractat res. Són 
ganes d'ocultar informació o 
simplement que fan les coses 
tan malament que la Rosario 
vindrà a última hora i contrac-
tada al mes de setembre, quan 
des de juliol ja s'ha estat publi-
citant pels carrers d'Esplugues?
 
A tenor de la Festa Major, des 
de Convergència i Unió vam 
proposar alternativament que 
els focs artificials enguany 
es facin de nou a la pista de 
l'antiga escola Conxita Udi-
na (avui on hi ha ubicada 
la biblioteca) ja que la Plaça 

Catalunya, amb motiu de les 
obres de l'auditori està inser-
vible per acollir amb seguretat 
l'espectacle piromusical i que 
a més el govern no té definit 
encara un lloc definitiu mal-
grat valorar el Severo Ochoa 
com a alternativa.
 
Ja veurem com finalment no es 
faran els focs al barri del Gall. 
Per què? Doncs perquè tot i ser 
un lloc vàlid que va ser "seu" 
dels focs durant una pila d'anys 
mentre no exitia la Plaça Cata-
lunya, la proposta ha sortit d'un 
partit de la oposició que es diu 
CiU. I en aquesta corporació, 
lamentablement, les propostes 
que tiren endavant no acos-
tumen a ser les de la oposició 
malgrat ser bones idees.
 
En fi, seguirem espectants per 
veure com segueix aquest mes 
de festes i festivitats.

Roger Pons
Portaveu CiU Esplugues

¿LA PISCINA 
M U N I C I P A L 
MáS CARA DE 
EUROPA?
Este verano que se acaba 
será recordado en Martorell 
como el de la piscina a 9 eu-
razos, que es lo que cuesta (a 
partir del reciente aumento 
de las tarifas ¡y en tiempos 
de crisis!) una entrada los 
fines de semana. ¡Y entre 
semana cuesta 6! (mil pe-
las). Este abuso ha creado la 
lógica indignación de la ciu-
dadanía, manifestada en los 
foros de la calle y de Internet: 
en facebook se ha creado un 
grupo (“No a los precios abu-
sivos de la piscina de Marto-
rell”) que a día de hoy cuenta 
con 839 miembros

Detrás de esta medida está 
la clara y declarada voluntad 

por parte del ayuntamiento 
(de derechas: CiU) de acotar el 
acceso a según quien: los que 
no pueden pagar ese dinero 
(ni los 47 euros que cuesta un 
abono de adulto de tempora-
da, ni los 84 euros del familiar).

Esto está radicalmente en 
contra de como debería ser 
un servicio municipal: de ca-
lidad y asequible. Está claro 
que en Martorell, lo que CiU 
no privatiza directamente 
(como es el caso reciente de la 
gestión del agua), lo privatiza 
efectivamente, restringiendo 
la utilización de un servicio 
de ocio básico en verano para 
quien pueda pagarlo.

La pregunta es ¿Saldremos 
en el Guinness por los pre-
cios de la piscina?

Toni Mantis Aragúes
Martorell

En el listado de la página 22 de este diario, aparecen anunciados los estableci-
mientos con expositor de     .

Además de estos puntos de distribución, también repartimos en más de 600 
comercios más que no disponen de expositor.

El tiraje total de esta edición es de 30.000 ejemplares distribuidos en las siguien-
tes poblaciones:

CORNELLÀ DE LLOBREGAT • ESPLUGUES DE LLOBREGAT • MOLINS DE REI • PALLEJÀ  
• SANT ANDREU DE LA BARCA •  SANT FELIU DE LLOBREGAT • SANT JOAN DESPÍ • 
SANT JUST DESVERN • SANT VICENÇ DELS HORTS •  VILADECANS

YA PUEDE VER Y DESCARGAR ESTE DIARIO ONLINE EN:

www.lapremsadelbaix.es

DESCARGA DE BASURA

Abrimos esta sección a nue-
tros lectores para darles la 
oportunidad de comunicar 
sus quejas u opiniones, siem-
pre que sean respetuosas.

En ellas deben constar los 
siguientes datos:
Nombre y apellidos, DNI, 
dirección y teléfono o mail.

También podras firmar con 
seudónimo y recuerda que 
el texto no debe superar las 
20 líneas.

Todos los datos personales 
que nos envíes serán tra-
tados según la LOPD. LA 
PREMSA DEL BAIX puede 
no compartir las opiniones 
de nuestros lectores y se 
reserva el derecho de no 
publicación.

correo:
c/Tomás Bretón, 31 
08850 -Esplugues de Llobr.

mail:
cartalector@lapremsadelbaix.com

associació catalana
de la premsa gratuïta
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POLITICA

LA CAMBRA DE COMERÇ DIU 
QUE S'HAURIA D'AJORNAR LA 
IMPLANTACIÓ DE LA 
vELOCITAT vARIABLE

OFENSIvA POLÍITICA CONTRA 
LOS PASOS A NIvEL EN LA  
ESTACIÓN DE SANT FELIU

LUIS ORTEGA, PORTAvEU DEL PP 
A ESPLUGUES, NOU PRESIDENT 
COMARCAL DEL PARTIT

BAIX LLOBREGAT SANT FELIU

BAIX LLOBREGAT

Després d'un any i mig 
que la C-31 i la C-32 al 
Baix Llobregat es gestio-

nin mitjançant la velocitat va-
riable, i després d'uns mesos 
que ja es multa als conduc-
tors, la Cambra de Comerç 
demana que aquesta mesura 
s'ajorni "almenys un any", i que 
es consideri aquest temps de 
funcionament "com una pro-
va pilot". La Cambra considera 
que la velocitat variable "no 
s'ha estudiat suficientment" i 
que caldria fer "moltes millo-
res", com per exemple no fer 
baixar els límits de circulació 
per sota dels 80 km/h.

Poc estudi, efectes insuficien-
tment demostrats i gestió in-
eficient de la circulació. Són 
algunes de les crítiques que 
es desprenen de l'informe 
sobre la velocitat variable 
que la Cambra de Comerç ha 
realitzat a la C-31 (l'Autovia 
de Castelldefels) i la C-32 
(l'autopista del Garraf ), al 
seu pas per la nostra comar-
ca. La Cambra considera que 
abans d'ampliar aquesta 
mesura a altres vies s'hauria 
"d'ajornar" la velocitat varia-
ble i fer un estudi amb cara 
i ulls. S'haurien d'apagar els 
senyals lluminosos, tornar a 
usar els antics límits i estu-
diar els hàbits de conducció. 
Després, amb les dades a la 
mà, s'hauria de fer una nova 
gestió de la mobilitat.

Les crítiques a 
l'actual sistema
Segons la Cambra, ni la con-
taminació, ni els accidents i la 
fluïdesa han experimentat mi-
llores demostrables. Tal i com 
es pot llegir a l'informe: "els 
efectes dels límits variables 
de velocitat sobre les emis-
sions de contaminants o con-
sum de combustible no s’han 
estudiat suficientment. Sem-
bla aventurat establir un lí-
mit òptim per minimitzar els 
impactes mediambientals ja 
que per a un rang ampli de 
velocitats aquests impactes 
tenen molt poca sensibilitat". 

També afegeixen que "amb 
l’aplicació d’aquests sistemes 
no està comprovat que es re-
dueixin els temps de recorre-
gut ni les demores inclús en 
condicions de congestió", ni 
que "no està suficientment 
demostrada la variació de si-
nistralitat deguda a un canvi 
de velocitat entre 80 i 90 
km/h, emprant gestió dinà-
mica de la velocitat". 
 

Les recomanacions
Per la cambra haurien de 
desaparèixer els senyals llu-
minosos a sobre de cada ca-
rril, i substituir-los per un de 
sol amb un panell explicatiu 
del motiu pel qual s'obliga a 
reduir la velocitat. D'aquesta 
manera "milloraria la cre-

dibilitat" del sistema pels 
conductors". A més les limi-
tacions de velocitat haurien 
de d'estar més a prop, per-
què quan hi ha retencions els 
trams d'aturades no sempre 
es corresponen quan hi ha un 
senyal, i per tant es pot circu-
lar molta estona sense saber 
si el límit de velocitat ha aug-
mentat o disminuït, i per tant 
és "una gestió ineficient".
 
"La velocitat no hauria de 
baixar dels 80 km/h", reco-
mana la institució, i que si de 
cas baixés si hi ha un accident 
greu o aturades prolongades. 
La Cambra denuncia també 
que "no s’ha desenvolupat i in-
corporat un algoritme meteo-
rològic que tingui en compte 
la meteorologia adversa. Hi ha 
inclemències com la boira o la 
neu que requereixen un límit 
inferior als 80 km/h". 
 
I potser el fet més evident 
i que posa de manifest La 
Cambra és que s'haurien de 
fer reformes a les autopistes 
i autovies. Millora dels carrils 
d'incorporació i de sortida, 
ampliar els vorals, construir 
carrils col·lectors (indepen-
dents de la via, per gestionar 
les entrades i sortides de 
la via sense interrompre el 
trànsit de la principal), elimi-
nar els colls d'ampolla, etc. 
D'aquesta manera també es 
milloraria la circulació.

Para cruzar las vías del 
tren a la estación de 
Renfe del municipio 

hay dos opciones: usar los 
pasos inferiores y, por lo tan-
to, subir y baja escaleras, o 
pasar por los pasos a nivel. 
Las personas con movilidad 
reducida sólo los queda esta 
segunda opción, pero el mal 
estado de los pasos (que son 
tablones de madera entre 
andén y andén), provoca mu-
chas caídas y accidentes peo-
res. Como la semana pasada, 
que una mujer en silla de 
ruedas se quedó engancha-
da entre los tablones y murió 
atropellada por un tren. La 
oposición de la ciudad y del 
Congreso de los Diputados 
ya ha reclamado soluciones 
a este problema para que 
no vuelvan a producirse este 
tipo de tragedias.

ICV ha enviado un comuni-

cado por pedir al consisto-
rio una solución urgente. La 
coalición ecosocialista pide 
urgentemente el arreglo 
del paso para las personas 
con movilidad reducida, 
sin tener que esperar a las 
obras del soterramiento de 
las vías. De hecho, ICV teme 
que como la ciudad ya tiene 
aprobado este plan para cu-
brir las vías y la estación de 
Renfe, el Ayuntamiento no 
haga ninguna inversión ni 
gestión para solucionar la 
accesibilidad de esta infra-
estructura.

Paralelamente, CiU ha em-
pezado a mover hilos en el 
Congreso de los Diputados, 
y su portavoz Pere Macías 
ha pedido la comparecencia 
en la comisión de fomento 
del presidente de ADIF (la 
empresa pública encargada 
de la gestión de las infraes-

tructuras ferroviarias), para 
interrogarle sobre el estado 
de la estación de Renfe de 
Sant Feliu. Macías pretende 
con este gesto trasladar la 
necesidad al Gobierno cen-
tral que estudie el Plan de 
Supressión de los Pasos a Ni-
vel de Catalunya, y así poder 
evitar lamentar incidentes 
trágicos como el sucedido 
en Sant Feliu.

Cabe recordar que la acce-
sibilidad en las estaciones 
de Renfe en la comarca es 
bastante deficiente. Estacio-
nes como Molins de Rei o 
Gavà, por ejemplo, no tienen 
ni siquiera ascensores para 
las personas con mobilidad 
reducida, y en el caso de 
Gavà los andenes quedan 
demasiado bajitos respeto a 
los escalones del tren, con-
virtiendo en odisea subir al 
vagón.

Ortega, que sustitueix en 
el càrrec a José Manuel 
Lorenzo ha accedit a la 

presidència amb una única 
candidatura aprovada amb el 
90% dels vots i fruit del con-
sens assolit abans del Con-
grés. Els dos missatges especí-
fics que Ortega va voler donar 
als militants en el moment de 
la seva elecció van ser "esta 
unión nos pone claro y así lo 
quiero manifestar que tene-
mos muy claro que nuestro 
rival político lo tenemos fuera 

de nuestras filas y son otros 
partidos políticos, contra 
los que competimos, y que 
nuestro primer objetivo en la 
Comarca es ayudar a "aupar" 
con nuestro esfuerzo, a nues-
tra Presidenta Alicia Sánchez 
Camacho a la Presidencia del 
Parlament de Catalunya en el 
2010. Y como segundo objeti-
vo que me propongo, son las 
elecciones municipales del 
2011, en las que nuestro ob-
jetivo es ocupar alcaldias en 
la comarca".

Luis Ortega, amb 51 anys, assoleix la presidència del Partit 
Popular al Baix Llobregat en un Congrés Comarcal del partit 
que es va celebrar ahir al vespre a Sant Boi de Llobregat.

L'Autopista C-32 al seu pas per Castelldefels

El paso a nivel de la estación de RENFE de Sant Feliu
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La madera a su justo precio PRECIOS DE CINE VISÍTENOS

Ejemplo: Cocina
• 25 mts. de azulejo
• 4 mts. de pavimento
• 6 mts. de muebles de 
  cocina cualquier modelo
• 1 Campana CNL 2002 inox
• Horno 490 de TEKA
• Encimera de Gas TEKA
• Fregadera TEKA
• Encimera de granito
MANO DE OBRA INCLUIDA

MICROONDAS GRATIS

Tel. 93 376 50 01 - Fax. 93 375 02 15
C/Ampurda, 8 (jto. Pl. Catalunya) • 08940 Cornellà • Estación de Metro "La Gavarra"

Ejemplo: Baño
• Sanitario completo Roca
WC, videt, bañera, lavabo
• Mueble lacado en blanco 
de 80 con mármol y espejo

• Grifería completa
• 20m2. de azulejo
• 3m2. de pavimento
• Mampara
• Lampisteria

ANIVERSARIO REGALO
Grifería monomando

8000 €

4000 €

ABSOLTS ELS REGIDORS D'ICv 
D'ESPLUGUES ACUSATS DE 
DESOBEDIèNCIA CIvIL

ESPLUGUES

E ls regidors en qüestió, 
Isabel Puertas i Juan 
Serrano, van com-

parèixer davant del jutge i 
van quedar absolts després 
que quedés pràcticament 
demostrat que no van tenir 
res a veure en la sentència 
i que els policies no tenien 
perquè demanar-los que 
marxessin de l'Ajuntament. 
"Creiem que ens ho van 
dir perquè no volien que 
veiéssim el desallotjament 
de les persones encadena-
des, i així fer-nos callar si 
passava alguna cosa", ha 
dit Isabel Puertas a Llobre-
gat Media.

La sentència del cas hauria 
de sortir d'aquí dues set-
manes, però l'aturada esti-
val hi pot influir i potser el 
jutge no presenta l'escrit 
fins el setembre. "Quan 
tinguem la sentència, de-
manarem responsabilitats 
polítiques", ha dit Puer-
tas, que considera que tot 
aquest rebombori amb 
judici pel mig "és una ma-
niobra per atemptar contra 
el nostre honor i contra les 
sigles d'Iniciativa".

En aquest sentit, Puertas 
ha dit que demanarà ex-
plicacions a l'alcaldessa de 

la ciutat, Pilar Díaz, perquè 
és l'encarregada de Go-
vernació (i per tant de la 
policia), ja que considera 
que els agents "podrien 
rebre ordres directes de 
l'alcaldessa per fer-nos fora 
de l'ajuntament en aquell 
moment", ha especulat la 
regidora d'ICV. En tot cas, és 
segur que presentaran que-
relles contra la policia local 
d'Esplugues, "i algú haurà 
d'assumir la responsabi-
litat", ha assegurat Isabel 
Puertas. 

El passat 6 de maig diverses persones es van encadenar 
a la barana de l'Ajuntament d'Esplugues per protestar 
contra l'empresonament de l'activista anti Pla Caufec. Els 
regidors d'ICV es trobaven dins de l'Ajuntament i la poli-
cia local els va dir que marxessin perquè es procedia al 
desallotjament dels veïns encadenats. Els regidors es van 
negar a marxar perquè volien veure en quines condicions 
es produïa el desallotjament, i unes setmanes després van 
rebre una citació dels jutjats on se'ls acusava de desordre 
públic i desobediència civil.

Amplia esta noticia en:
www.llobregatmedia.com

EL BAIX LLOBREGAT COMMEMORA ELS 295 ANyS DE LA DESFETA 
DEL 1714

BAIX LLOBREGAT

L'acte commemoratiu ha 
començat amb una re-
cepció oficial a Can To-

rrents, on totes les persona-
litats han saludat al President 
de la Generalitat. Des d'allà, la 
comitiva s'ha desplaçat, amb 
les ofrenes florals als braços, 
cap a la Plaça Mossèn Jau-
me Oliveras, on s'ha realitzat 
l'acte d'hissada de la senyera, 
i on s'ha entonat el Cant de la 
Senyera. Per cert, amb bastant 
poc encert per part d'alguns 
dels nostres polítics, incloent 
el President. Tot seguit s'ha 
procedit a fer l'ofrena floral a 
la tomba de Rafael Casanova, 
i amb l'himne nacional dels 
Segadors s'ha posat punt i 
final a l'acte.

Per fer un repàs dels assis-
tents, han realitzat l'ofrena, 

entre d'altres, el President 
de la Generalitat, José Mon-
tilla; el delegat del govern a 
Catalunya, Joan Rangel; la 
presidenta del Consell Co-
marcal del Baix Llobregat, 
Rosa Boladeras; la cònsol 
major d'Andorra, Rosa Fe-
rrer; la majoria dels alcaldes 
i alcaldesses dels municipis 
del Baix Llobregat; diirigents 
dels grups parlamentaris, 
partits polítics i sindicats de 
Catalunya i representants de 
prop d'un centenar d'entitats 
ciutadanes. 

Pel que fa als batlles, un dels 
que debutava en aquest 
acte de commemoració de la 
diada a Sant Boi és l'alcalde 
de la Palma de Cervelló, Xa-
vier Gonzàlez. L'alcalde s'ha 
mostrat molt entusiasmat 

per assistir a aquesta jorna-
da tan tradicional de Sant 
Boi, i s'ha mostrat amb ga-
nes de començar un nou 
curs polític. Un nou curs 
polític que a altres alcaldes 
els porta més maldecaps. És 
el cas dels batlles de Gavà, 
Cornellà, Sant Joan Despí i 
Viladecans, que preguntats 
per Llobregat Media han de-
clarat que la crisi complica 
molt la gestió del present 
any, i que la màxima prioritat 
ja és aprobar els pressupos-
tos del 2010. Un altre que ja 
pensa de cara l'any que ve és 
Lluís Ortega, el responsable 
comarcal del Partit Popular, 
que ha afirmat a Llobregat 
Media que el nou curs polític 
està enfocat a guanyar vots 
en les properes eleccions al 
Parlament de Catalunya.

Amb l'ofrena floral a la tomba de Rafael Casanova, situada 
a l'església de Sant Baldiri de Sant Boi de Llobregat, la ma-
joria dels municipis, partits polítics, entitats, agents socials 
i culturals de la comarca han celebrat la diada. A l'acte hi 
han assistit el President de la Generalitat, José Montilla, i el 
delegat del Govern a Catalunya, Joan Rangel.

Actes particulars a cada un dels municipis

A banda d’aquest acte 
central que ha aplegat 
a respresentants de tota 
la comarca i de tota Ca-
talunya els municipis 

del Baix Llobregat han 
celebrat la diada amb 
ofrenes florals i ballades 
de sardanes. En les ofre-
nes florals han participat 

tant els representants 
dels governs municipals 
com les diferents enti-
tats socials, esportives i 
culturals.

Jaume Bosch, José Montilla i Joan Rangel, en l'acte de conmemoració de l'11 S
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EL CONSELLER SAURA INAUGURA LA NOvA COMISSARIA DELS 
MOSSOS D’ESQUADRA DE GAvÀ

LAS OBRAS DE CONSTRUCCIÓN DEL PUENTE SOBRE LA RIERA 
DELS CANyARS EMPEzARAN EN OCTUBRE

GAVÀ

GAVÀ

La estructura tendrá 10 
metros de ancho destina-
dos al paso de peatones 

y de bicicletas si bien podrán 
circular puntualmente los 
vehículos de servicios. A la 

banda mar, y enganchada a 
la estructura de hormigón del 
puente, está previsto crear un 
balcón de madera de trazado 
sinuoso que hará las funcio-
nes de mirador. 

La directora general de Sos-
tenibilidad de la Costa y del 
Mar, Alicia Paz, ha comunica-
do al alcalde, Joaquim Balse-
ra, la reanudación, el próxi-
mo octubre, de las obras 

L’edifici, de 3.507 me-
tres quadrats, produirà 
energia solar tèrmica 

per l’aigua calenta sanitària, 
energia solar fotovoltaica per 
a l’estalvi energètic i farà una 
gestió mediambiental del 
control dels materials em-
prats i dels residus. També té 
una galeria de tir interior i un 
aparcament amb capacitat 
per a 26 vehicles. El conse-
ller d'Interior, Joan Saura ha 
definit la nova ABP com “una 
de les millors comissaries ar-
quitectònicament parlant i 
que a més representa el que 
volem que sigui el cos de 
Mossos d’Esquadra, un cos 
transparent, de proximitat 
i confortable”. L’alcalde de 
Gavà, Joaquim Balsera, ha 
qualificat de “magnífiques” 
les instal·lacions i ha des-
tacat “la col·laboració dels 
Mossos amb la policia local, 
que demostra que hem estat 
capaços de millorar el nostre 
sistema de seguretat”.

El conseller d’Interior, Joan 
Saura, acompanyat de 
l’alcalde de Gavà, Joaquim 
Balsera, han inaugurat la 
nova comissaria dels Mos-
sos d’Esquadra a Gavà, la 
construcció de la qual ha 
costat prop de 6,6 milions 

d’euros. La comissaria està 
situada entre l’Avinguda 
Eramprunyà i la Rambla de 
Pompeu Fabra. El nou edifi-
ci, projectat per l’arquitecte 
Josep Rosselló, allotja les 
dependències de l’Àrea Bà-
sica Policial de Gavà que 
dóna servei als municipis de 
Gavà, Begues, Castelldefels, 
Viladecans i Sant Climent de 
Llobregat.
  

Plantejament 
arquitectònic i 
urbanístic
Es tracta d’un edifici de pe-
rímetre rectangular amb 
tres plantes (planta semiso-
terrani, planta baixa i planta 
primera), que s’adapta a la 
diferència de nivell que hi ha 
entre l’Avinguda Eramprun-
yà i la Rambla de Pompeu 
Fabra.
 
A la planta semisubterrà-
nia s’hi accedeix des de 
l’Avinguda Eramprunyà i hi ha 
l’aparcament, amb capacitat 
per a 26 vehicles, la galeria 
de tir i la zona de detinguts. 
A la planta baixa s’hi troben 
tots els espais d’atenció al 
ciutadà, i a la planta prime-
ra, les dependències pròpies 
del funcionament intern de 
la comissaria.

La comissaria, 
una "satisfacció"
El conseller ha expres-
sat “un agraïment especial 
pel sobreesforç que els 
mossos i mosses han fet 
per donar un bon servei a 
la ciutadania durant aquest 
temps”. Saura també ha fet 
un balanç molt satisfactori 
des del desplegament dels 
mossos a Gavà al novem-
bre del 2007, i ha tingut un 
record pel trist accident de 
Ca n’Espinós, “que ha estat 
l’episodi més tràgic durant 
el desplegament dels mos-
sos a Gavà”.
 
Per la seva banda, l’alcalde 
Joaquim Balsera ha quali-
ficat de “magnífiques” les 
instal·lacions policials i ha 
destacat que la nova comis-
saria de Gavà “és un element 
molt important per la ciutat 
i un element de satisfacció 
també per a tots nosaltres, 
per la ciutat de Gavà i per 
la resta de ciutats que for-
men l’ABP”. L’alcalde també 
ha agraït la sensibilitat del 
Govern català “vers la pecu-
liaritat de les mines prehis-
tòriques de Gavà, que han 
fet endarrerir la construcció 
d’aquesta comissaria”.  

El Ministerio de Medio ambiente ha confirmado al Alcalde de Gavà el inicio de los trabajos del puente que acontecerá un 
elemento identificativo del tercer tramo del paseo Marítimo.

del tercer tramo del paseo 
Marítimo, que tiene una ex-
tensión de unos 330 metros 
entre las calles de Salou y de 
Palafrugell. Los trabajos con-
sistirán en la construcción 
de un puente sobre la riera 
dels Canyars, que debe co-
nectar los tramos dos y tres 
del paseo Marítimo. De esta 
manera, Gavà dispondrá de 
un paseo continuo de cerca 
de 2 kilómetros de longitud, 
desde la calle de Alcanar, 
colindante con el término 
municipal de Castelldefels, 
hasta la calle de Palamós. 
La comunicación ministerial 
es la respuesta a la carta que 
el alcalde envió a Alicia Paz 
el pasado 19 de mayo. En 
el escrito, Joaquim Balsera 
dejaba patente el incumpli-
miento del compromiso del 
Ministerio de Medio Am-
biente de iniciar las obras 
del puente de la riera dels 
Canyars a comienzos de 
abril y exigía su inmediata 

ejecución por evitar las con-
secuentes molestias que la 
carencia de conexión entre 
los tramos 2 y 3 del paseo 
Marítimo ocasiona a la ciu-
dadanía. El alcalde, si bien 
ha valorado positivamente 
que se haya puesto fecha al 
inicio de las obras del puen-
te, lamenta que “un verano 
más no sea una realidad un 
proyecto tan necesario en 
Gavà y que hace meses que 
está aprobado”. Joaquim Bal-
sera también recuerda que 
la construcción del puente 
de la riera dels Canyars tiene 
que ir acompañada de otras 
pequeñas intervenciones, 
como por ejemplo el arreglo 
del lado mar del nuevo tra-
mo del paseo Marítimo. El 
pasado verano ya se ejecutó 
la zona de asfalto y la de ve-
getación del lado montaña, 
dónde el Ayuntamiento se 
hace cargo del manteni-
miento y la limpieza. Ahora 
hace falta que se proceda 

a la plantación de vegeta-
ción autóctona al sistema 
de dunas ya recuperado y 
que cuenta con pasarelas de 
madera de acceso a primera 
línea de playa. 

El proyecto inicial del tercer 
tramo del paseo Marítimo, 
redactado por la Mancomu-
nidad de Municipios del Área 
Metropolitana de Barcelona, 
contemplaba tanto la ejecu-
ción del paseo propiamente 
dicho y la recuperación del 
paisaje de dunas como la 
creación de un puente que 
debía salvar el obstáculo na-
tural de la riera dels Canyars. 
Por cuestiones presupues-
tarias, dado que el proyec-
to inicial debía modificarse 
para cumplir los requisitos 
exigidos por la Agència Cata-
lana de l’Aigua, finalmente se 
desató esta última actuación. 
Este puente ha de acontecer 
el elemento identificativo 
del nuevo tramo. 

El conseller d'Interior, Joan 
Saura, s'ha reunit amb els 
alcaldes de la zona nord 
del Baix Llobregat en una 
sessió de treball per reco-
llir les seves inquietuds, 
compartir informació i 
reforçar el compromís 
de cooperació institu-
cional i policial. Aquesta 
reunió, que s'ha celebrat 
en l'Ajuntament de Sant 

Andreu de la Barca, s'ha 
analitzat el bon funciona-
ment de coordinació en-
tre les policies locals i els 
Mossos d'Esquadra i Sau-
ra ha explicat que quan 
acabin els dispositius de 
reforç d'estiu la dotació de 
Mossos a la Regió Policial 
Metropolitana Sud sumarà 
121 nous efectius provi-
nents de la 22ª promoció 

de l'Institut de Seguretat 
Pública de Catalunya, que 
ja es quedaran de forma 
permanent en aquesta re-
gió policial. Saura també 
els ha anunciat que el juny 
de l'any que ve es desti-
naran 120 agents més de 
la pròxima promoció. Ac-
tualment la dotació dels 
Mossos en aquesta regió 
policial és de 2.151 agents.

JOAN SAURA ES REUNEIX AMB ELS ALCALDES 
DEL NORD DE LA COMARCA

Joan Saura i Joaquim Balsera saluden als agents de la nova comissaria

El tramo final de la riera dels Canyars
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NUEvAS ESCUELAS EN LA COMARCA L'ALCADE DE SANT 
CLIMENT DE 
LLOBREGAT ES 
QUEDA SOL

SALvADOR ESTEvE 
RECLAMA UNA 
SOLUCIÓ URGENT 
PEL FINANÇAMENT 
LOCAL

BAIX LLOBREGAT SANT CLIMENT

MARTORELL

L'equip de govern del 
poble estava format 
per quatre regidors del 

ULI (partit local) i dos d'ERC. 
Doncs han dimitit tots ex-
cepte l'alcalde, Domènec 
Tugas, que des del 2007 
tornava a ser l'alcalde del 
municipi. El fins ara primer 
tinent d'alcalde i membre 
d'ERC, Roger Raventós, ha 
explicat a Llobregat Media 
que aquest abandó massiu 
es deu als "repetits incompli-
ments del pacte de govern" 
signat el 2007 entre les dues 
formacions, atès que la ma-
nera de treballar de l'alcalde 
és "molt personalista" i que 
"impedeix la comunicació" 
entre les parts.

D'aquesta manera, el go-
vern municipal queda de-
sert, amb Domènec Tugas 
assuminit totes les carteres. 
L'oposició, mentrestant, 

es posa les mans al cap. 
Tomasa Jiménez, exalcal-
dessa i membre del grup 
municipal del PSC, ha dit 
a Llobregat Media que tot 
plegat és "sorprenent" i es 
queixa sobretot de la falta 
d'explicacions que ha do-
nat l'ULI i com es resoldrà 
aquesta situació. Jiménez 
interpreta aquest movi-
ment per tal de "forçar la 
dimissió" del senyor Tugas, 
per una "mala gestió" dins 
de l'equip de govern, però 
aquesta manera de fer i la 
manca d'explicacions és 
"una falta de respecte".

Així, el govern de Sant 
Climent de Llobregat és 
a l'aire, sense tenir clar si 
l'alcalde dimitirà, si for-
marà govern amb altres 
membres del consistori 
(CiU, idenpendents), o es 
convocaran eleccions.

CEiP Josep 
Guinovart en 
Castelldefels y 
nuevo instituto
La Generalitat ha autoriza-
do a la empresa pública ICF 
Equipamients a ejecutar la 
construcción del nuevo CEiP 
Josep Guinovart, el cual ten-
drá dos líneas de educación 
infantil y primaria. El centro 
se ubicará en unos terrenos 
cedidos por el Ayuntamien-
to de Castelldefels con una 
superficie total de 8.172 m2. 
El presupuesto de las obras 
de construcción del nuevo 
equipamiento educativo 
se eleva a 5,4 millones de 
euros. El consistorio espe-
ra mantener los próximos 
días diversas reuniones con 
el Departamento de Edu-
cación para seguir de cerca 
el proceso de adjudicación 
de las obras. Actualmen-
te el CEiP Josep Guinovart, 
que se trasladará al nuevo 
equipamiento cuando éste 
esté construido, ocupa dos 
edificios ubicados a la plaza 
de l’Església y acogió el cur-
so 2008/09 un total de 239 
alumnos distribuidos entre 
los cursos de P3 y Segundo 
de Primaria.

También el Gobierno cata-
lán ha comunicado al Ayun-
tamiento que en otoño se 
aprobará la construcción 
del cuarto Instituto de Edu-
cación Secundaria de la ciu-
dad. Éste se ubicará en unos 
terrenos del consistorio en el 
barrio de Gran Via Mar, en el 
paseo Pitort, al lado del CEiP 
Garigot.

CEiP Castell Ciuró 
en Molins de Rei
El Departamento de Edu-
cación de la Generalitat de 
Catalunya ha anunciado que 
durante el otoño de este 
2009 se va a incluir, en los 

Acuerdos de Gobierno, la 
aprobación de la ampliación 
y adecuación del CEiP Castell 
Ciuró. Las conversaciones 
del alcalde de Molins de Rei, 
Ivan Arcas, y de la concejal 
Laura Llevarán, con el De-
partamento de Educación, y 
el trabajo de apoyo conjunto 
con toda la comunidad edu-
cativa de Molins de Rei han 
dado finalmente resultados 
positivos para solucionar de-
finitivamente un problema 
que afectaba directamente 
al CEiP Castell Ciuró y, con-
secuentemente, a todos los 
CEIP de la ciudad. La amplia-
ción se hará mediante una 
construcción preindustrialit-
zada (o sea, barracones), tal y 
como se están construyendo 
los nuevos centros educati-
vos en Catalunya. Esto signi-
fica que la construcción será 
rápida, de carácter definitivo 
y con una buena confortabi-
lidad. El CEiP Castell Ciuró ya 
hace unos años que acoge 
tres grupos dobles de clases 
que comparten los espacios 
y servicios del centro. Pese a 
la buena planificación esco-
lar, Molins de Rei hace tiem-
po que sufre la provisionali-
dad para poder escolarizar a 
todos los niños, por ejemplo: 
los nuevos cursos de P3 se 
ubican en varios centros de-
bido a que no hay espacio 
en los centros donde debe-
rían ir. Una vez acabadas las 
obras, se habrá obtenido 
uno de los grandes retos del 
Ayuntamiento, aun cuando 
se continúa trabajando para 
que la propuesta educativa 
de la ciudad se adapte a las 
necesidades de los niños y 
jóvenes en edad escolar.

CEiP Mare de 
Déu de Montse-
rrat en Castellví 
de Rosanes
La Generalitat de Catalunya 

ha dado luz verde a la cons-
trucción de la nueva escuela 
de Castellví de Rosanes, que 
sustituirá las actuales de-
pendencias del CEiP Mare de 
Déu de Montserrat. El anun-
cio ha sido recibido con gran 
satisfacción por parte de los 
responsables municipales 
puesto que segun señala el 
alcalde, Lluís Tomàs, “ésta era 
una de las principales reivin-
dicaciones del equipo de 
gobierno y habíamos expre-
sado en diferentes ocasiones 
nuestra desazón porque el 
proceso hacía mucho tiem-
po que estaba encallado por 
el asunto de la financiación. 
Esto demuestra que nues-
tra escuela era la prioridad 
número uno con respecto a 
las nuevas escuelas del Baix 
Llobregat”. El presupuesto 
de la obra se acerca a los 5 
millones de euros. El futuro 
centro tiene prevista una 
capacidad para 225 alum-
nos (una línea de educación 
infantil y una de primaria), 
pudiendo acoger casi el do-
ble de alumnos de los que 
actualmente hay al CEIP 
Mare de Déu de Montserrat. 
La empresa pública GISA ya 
ha recibido la autorización 
de la Generalitat por echar 
adelante los trámites por 
construir el centro castell-
vincense.

CEiP Sant Josep 
en Sant vicenç 
dels Horts
Ya se ha iniciado la cons-
trucción de un nuevo edi-
ficio por el CEiP Sant Josep 
de Sant Vicenç dels Horts, 
que doblará la capacidad 
de alumnos. Se prevé que 
las obras estén finaliza-
das para el inicio del curso 
2010-2011. Unos módulos 
prefabricados (barracones 
de nuevo), situados al mis-
mo recinto escolar servirán 

porque el alumnado dé cla-
se mientras duren las obras 
de construcción del nuevo 
edificio. El nuevo centro 
que ahora se levanta tendrá 
una superficie de 3.350 m2, 
y dos accesos independien-
tes, un para infantil y otro 
por los alumnos de prima-
ria. Desde la travessera de 
Barcelona se realizará el ac-
ceso principal directamente 
a la planta primera, a través 
de una pasarela, dónde ha-
brá el aulario de primaria. 
En la planta baja se situa-
rán las aulas de educación 
infantil, cada una de ellas 
con patio propio, las aulas 
auxiliares y la cocina come-
dor. El nuevo edificio dedi-
ca 436 m2 al gimnasio, que 
será semisoterrado aprove-
chando el desnivel del solar. 
Y las pistas deportivas se 
harán nuevas. Con la cons-
trucción del nuevo CEiP 
se pretende reorganizar y 
agrupar las diferentes edifi-
caciones que hasta ahora se 
encontraban dispersas en el 
recinto, y ampliar la capaci-
dad para meter la segunda 
línea que ya está consolida-
da. De hecho, se doblará la 
capacidad que será de 450 
alumnos. Por otro lado, en 
la parte del edificio princi-
pal que no se ha derribado, 
se ubicarán los servicios 
educativos Baix Llobregat 
6, que actualmente ocupan 
dependencias al CEiP Sant 
Jordi de Sant Vicenç dels 
Horts, centro que también 
inicia la ampliación de su 
capacidad con una nueva 
línea, el que hace necesario 
el traslado de estos servi-
cios, El Servicio Educativo 
del Baix Llobregat 6 abarca 
la demarcación de Torrelles 
de Llobregat, Cervelló, Va-
llirana, La Palma, Corbera 
de Llobregat, Pallejà y Sant 
Vicenç dels Horts.

Esteve va assegurar en 
declaracions a TV3 que 
la crisi només ha fet que 

agreujar una situació que ja 
era insostenible i ha recor-
dat que els ajuntaments han 
de fer front a serveis com 
escoles bressol, l’aplicació 
de la llei de la dependència 
o la immigració. En aquest 
sentit ha reclamat que el go-
vern central i la Generalitat 
avaluen els costos de tots 
aquests serveis que els ajun-
tament donen i que no són 

de la seva competència i els 
paguin adequadament.

L’ACM i la Federació de Mu-
nicipis de Catalunya, que 
han mantingut contactes 
tant amb el govern català 
com amb l’espanyol, recla-
men una reunió urgent de la 
comissió mixta Generalitat-
ajuntaments per desblo-
quejar la qüestió abans que 
s’acabi l’any i s’hagin elabo-
rat els pressupostos munici-
pals de l’any que ve. 

La Generalitat de Catalunya ha llegado a diferentes acuerdos con varios municipios 
del Baix Llobregat para la ampliación o construcción de nuevas escuelas, para in-
tentar paliar el déficit en equipamientos educativos que tiene nuestro territorio. A 
continuación explicamos qué ciudades tendrán nuevas escuelas daquí unos años.

Domènec Tugas és l'equip de govern 
del municipi. Ell sol. Tots els regidors 
han presentat la seva dimissió per dis-
crepàncies amb la gestió i han aban-
donat els seus càrrecs dins del govern 
municipal, deixant a l'alcalde com a 
únic responsable de totes les carteres.

L'Alcalde de Martorell i president de 
l'Associació Catalana de Municipis, Salva-
dor Esteve, considera que un cop resolt 
el finançament de Catalunya cal resoldre 
el dèficit històric del finançament local.
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UNA MUJER SUFRE 
QUEMADURAS GRAvES 
DESPUéS QUE SE INCENDIARA 
LA COCINA DE SU PISO

SANT JOAN JA ULTIMA LES 
OBRES AL CENTRE DE LA CIUTAT

CORNELLÀ SANT JOAN DESPÍ

Una mujer de 60 años ha 
sufrido quemaduras de 
segundo y tercer grado 

después que se haya incen-
diado la cocina de su piso, 
situado en el número 22 de 
la calle Francesc Moragas de 
Cornellà de Llobregat. El fue-
go ha destrozado por com-
pleto el piso, y la mujer está 
grave en la unidad de grandes 
quemaduras del hospital de la 
Vall d’Hebron de Barcelona.

Las llamas se extendieron por 
el agujero de la escalera del 
bloque y por el exterior del 
piso afectado a las plantas 
superiores. En el piso de arri-

ba, el segundo, ha quemado 
totalmente el comedor. En el 
tercero y el cuarto tan sólo 
ha afectado las puertas de 
acceso a las viviendas. Igual-
mente, todos los aparatos 
de aire acondicionado de la 
finca, instalados a la facha-
da del bloque, han quedado 
destruidos por el incendio. El 
fuego también ha malogra-
do una claraboya de vidrio, 
los elementos de la cual han 
ido cayendo al patio de la 
finca, al cual se accede des-
de la planta baja del bloque. 
Dado que las llamas habrían 
podido malograr las cañerías 
del gas del edificio, los Bom-

beros han optado por cortar 
la llave de paso que regula el 
suministro de este servicio 
en toda la finca.

Una vez apagado el fuego, 
los Bomberos (que han desti-
nado 9 dotaciones) han pro-
cedido a revisar piso por piso 
por ventilar totalmente la 
finca y a revisar la estructura 
de los dos pisos afectados, el 
primero y el segundo, deter-
minante que no ha habido el 
menor asomo de afectación 
que amenace la estabilidad 
de la construcción. La planta 
baja no ha sufrido el menor 
asomo de daño.

Segons Geli, aquest cen-
tre “és un hospital que 
refà la Història”, ja que 

estava previst a la planifi-
cació sanitària que va fer el 
primer Govern Tarradellas 
de la recuperada Generalitat, 
l’any 1980. La consellera ha 
destacat que el centre s’està 
construint “amb criteris del 
selge XXI”, amb molta llum 
natural a l’interior, amb una 
estructura que facilita la feina 
dels professionals i l’estada 
dels pacients, edificat al mig 
d’un parc urbà i amb criteris 
d’eficiència energètica.

L’alcalde de Sant Joan Despí, 
Antoni Poveda, ha recordat 
que “portem 30 anys espe-
rant aquest hospital, que ha 
de millorar el servei sanitari, 
i ara, ben aviat serà una reali-
tat”. Igulament, ha agraït que 
s’hagi acceptat la proposta 
de l’Ajuntament de posar-
li el nom de Moisès Broggi, 
una persona que, segons 
Marina Geli, “representa el 
bo i millor del catalanisme 
polític i la professió mèdica”.

L’Hospital Comarcal del 
Baix Llobregat-Moisès Bro-

ggi tindrà 328 llits, 74 sa-
les, 12 quiròfans, una àrea 
d’urgències amb 40 boxes i 13 
places d’observació, 46 pla-
ces d’hospital de dia, servei 
de diagnòstic per la imatge, 
27 monitors d’hemodiàlisi, i 
laboratori i dipòsit de sang. 
Comptarà amb 45.726 me-
tres quadrats de superfície 
construïda que donaran ser-
vei a una població de prop 
de 350.000 persones d’11 
municipis de la comarca. 
L’estimació d’activitat preveu 
que anualment hi hagi unes 
24.200 altes i l’àrea quirúr-

Sant Joan Despí con-
tinuarà aquest mes 
de setembre i octu-

bre treballant en diversos 
projectes que milloraran 
els serveis i l’espai públic 
de la ciutat. Un d'aquests 
projectes és l’arranjament 
del carrer Jacint Verdaguer, 
una de les artèries del barri 
Centre de Sant Joan Despí. 
El projecte també inclou els 
carrers adjacents de Llobre-

gat, Cor de la Flora, del Mer-
cat i plaça de la Constitució.

De moment ja ha finalitzat 
la primera fase: Jacint Ver-
daguer entre el carrer Ma-
jor i Catalunya, a més del 
Mercat i plaça de la Cons-
titució. El projecte total, 
amb un pressupost d’1,5 
milions d’euros, ha permès 
renovar i millorar el clave-
gueram, eliminar barreres 

arquitectòniques amb 
passos de vianants elevats, 
soterrar línies elèctriques i 
renovar l’enllumenat i el 
mobiliari urbà. L’objectiu 
és fer carrers on els via-
nants tinguin més priori-
tat. Ara per ara els treballs, 
que finalitzaran a la tardor, 
se centren a Jacint Verda-
guer (entre Catalunya i 
Llobregat) i Llobregat i Cor 
de la Flora.  

El proper mes de febrer s’inaugurarà l’hospital comarcal de 
Sant Joan Despí-Moisès Broggi. Així ho ha anunciat la con-
sellera de Salut de la Generalitat, Marina Geli, en el decurs 
d’una visita a les obres del centre sanitari, acompanyada 
de l’alcalde de Sant Joan Despí, Antoni Poveda, i dels alcal-
des i alcaldesses dels 11 municipis als quals donarà servei 
el nou hospital.

gica atengui més de 7.000 
intervencions amb ingrés i 
unes 8.500 intervencions de 
cirurgia major ambulatòria. 

Pel que fa a les visites de con-
sultes externes les previsions 
són d’unes 250.000 anuals, 
mentre que el nombre esti-

mat dels casos d’urgències 
es situen en 110.000 a l’any. 
La inversió total és de 113 
milions d’euros.

L’HOSPITAL COMARCAL MOISèS BROGGI OBRIRÀ EL FEBRER 
DEL 2010

SANT JOAN DESPÍ

Antoni Poveda, Moisès Broggi i Marina Geli durant la visita a l'hospital

22 de la calle Francesc Moragas

El carrer Jacint Verdaguer de Sant Joan Despí
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LA ASSOCIACIÓ DE FAMILIARS D’ALzHEIMER DEL BAIX 
LLOBREGAT CUMPLE 15 AñOS

BAIX LLOBREGAT

Los actos empezaron a 
las doce del mediodía 
con una eucaristía de 

acción de gracias en la Cate-
dral de Sant Llorenç de Sant 
Feliu de Llobregat, presidida 
por el obispo, Agustí Cortés 
Soriano. A continuación se 
celebró una comida conme-
morativa en la Sala Ibèria, 
con la presencia de nume-
rosas autoridades civiles, 
entre las que destacaron el 
Presidente de la Generalitat 
de Catalunya, Jose Montilla y 
el alcalde de Sant Feliu, Juan 
Antonio Vázquez.
 
El Día Mundial del Alzheimer 
se recuerda internacional-
mente cada 21 de septiem-
bre y precisamente en este 
mes, AFABAIX (Assocació de 
familiares d’Alzheimer del 
Baix Llobregat) celebra 15 
años junto a las personas 
que viven con afectados 
por esta enfermedad. En 
años anteriores han recor-
dado su aniversario con una 
eucaristía en el santuario 

de Montserrat y este año, 
para facilitar la asistencia, 
han deseado que fuera en 
la ciudad de Sant Feliu de 
Llobregat y con la presencia 
del obispo Agustí Cortés. 
La celebración fué animada 
litúrgicamente por el orga-
nista Santi Vilarrublas y la 
soprano Maria Quintana. 
Un coro de los propios en-
fermos, dirigidos por la mu-
sicoterapeuta Melissa Mer-
cadal, intervino también 
con el canto final del Virolai. 
Con la animación posterior 
i un baile de sardanas en 
la misma Plaça de la Vila, la 
celebración continuó con la 
comida conmemorativa, en 
la Sala Ibèria de la misma lo-
calidad, donde se realizó un 
homenaje a la tarea que de-
sarrollan los cuidadores de 
los enfermos de alzheimer, 
llena de atención, paciencia 
y aprecio por estas perso-
nas. El interés social por es-
tos enfermos y su entorno y 
el reconocimiento a la tarea 
que hace AFABAIX quedan 

El pasado domingo seis de septiembre se celebró el 15 aniversario de esta asociación que reúne a más de 1.300 
miembros en toda la comarca.

ampliamente reconocidos 
por el hecho que más de 40 
autoridades civiles y políti-
cas de la comarca asistieron 
al acto. Destacar la presen-
cia del alcalde de Sant Feliu, 
el Sr. Juan Antonio Vàzquez; 

la directora general del 
ICASS (Departamento de 
Bienestar Social), la Sra. Ca-
rolina Homar; la codirectora 
del Pla Director Sociosanita-
ri del Department de Salut, 
Sra. Carmen Caja; la presi-

denta-delegada del Área 
de Benestar Social de la Di-
putación de Barcelona, Sra. 
Montserrat Ballarín; la presi-
denta del Consell Comarcal 
del Baix Llobregat, Sra. Rosa 
M. Boladeras; los Síndics 

de Greuges de Sant Feliu y 
Cornellà, Sr. Magí Boronat y 
Sr. Frederic Prieto, respecti-
vamente, además de otras 
autoridades, alcaldes y regi-
dores de varias poblaciones 
del Baix Llobregat.

Armarios  a  medida

ARMARIOS Y LIBRERIAS

C/Carmen, 55 • Esplugues • Tel. 93 473 89 88
(Jto. Mercado salida 13 Ronda)

APROVECHE LOS 
MEJORES PRECIOS

12 MESES

Pague su armario en

sin intereses*
* Sujeto a aprobación bancaria

ARMARIOS BISAGRAS
SUPER OFERTAS VARIOS COLORES Y
ACABADOS INTERIORES INCLUIDOS

150 200 250 300

570 € 650 € 860 € 970 €

ALTO TECHO X 200 X 50 =
desde 1.285 EUROS

ALTO TOTAL TECHO X 300 X 60 =
desde 1.785 EUROS

PUERTAS DESLIZANTES 
e INTERIORES  a MEDIDA

•  GARANTÍA
• CALIDAD
• SERVICIO
• PRECIO

• HABITACIONES JUVENILES A MEDIDA
• INTERIORES A SU MEDIDA

• MONTAJE, TRANSPORTE E IVA INCLUIDO

José Montilla i Juan Antonio Vázquez, entre d'altres, celebrant l'aniversari d'AFA BAIX
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MARTORELL INSTAL·LA ASCENSORS EN 
MéS DE TRENTA EDIFICIS DELS BARRIS 
DE BUENOS AIRES I vERGE DEL CARME

MáS vIvIENDA ASEQUIBLE EN CORNELLÀ

TRES DETENIDOS POR UTILIzAR 
TARJETAS DE CRéDITO 
DOBLADAS

MARTORELL

CORNELLÀ

BAIX LLOBREGAT

Amplia esta noticia en:
www.llobregatmedia.com

SOCIETAT
¿MIENTES 
O TE ENGAñAS?

El premiat, amb una but-
lleta amb sis encerts, rebrà 
2.365.443 €.

La ciutat del Prat està 
d'enhorabona. Un dels seus 
veïns va segellar una butlleta 
amb sis encerts de La Primi-
tiva pel darrer sorteig a la ad-
ministració de loteries situada 
a la Plaça de la Vila número 4.

Com es habitual, l'agraciat en-
cara no s'ha donat a coneixer i 
serà molt complicat saber-ne 
la identitat pero el que és se-
gur es que el premi ajudarà a 

una familia del Prat a superar 
més comodament la crisi.

Cornellà també 
esgarrapa prop de 
90.000 €
En el Sorteig de la BONOLOTO 
celebrat el dia 7 de setembre, 
hi ha dues butlletes encertants 
de Segona Categoria, una de 
les quals ha estat validada a 
l’Establiment Receptor núm. 
15.935 de Cornellà de Llobre-
gat, situat al carrer Vistalegre, 
13. Cada encertant de Segona 
Categoria (5 encerts + compl.) 
té un premi de 91.497,54 €.

MéS DE DOS MILIONS D'EUROS PER A UN 
PRATENC GRÀCIES A "LA PRIMITIvA"

EL PRAT

El alcalde de Cornellà de 
Llobregat, Antoni Bal-
mon, y el director del área 

de negocio de "la Caixa" en 
Cornellà, Josep Cabaña, han 
firmado un convenio de cola-
boración para la promoción y 
construcción de un parque de 
60 viviendas de protección pú-
blica y en régimen de alquiler 
asequible. Los inmuebles se 
destinarán a uno de los colec-
tivos con más dificultades para 
acceder a una vivienda: los jó-
venes de menos de 35 años y 
personas grandes de más de 
65 años. "la Caixa" iniciará a 
finales de año la construcción 
de la segunda promoción 
que se realiza al municipio 
de Cornellà de Llobregat que 
se acoge al Convenio Marco 
firmado entre "la Caixa" y el 

Ayuntamiento el pasado mes 
de abril. Este convenio preveía 
la realización de hasta 500 vi-
viendas en el municipio.
 
La renta mensual no supe-
rará los 300 euros (IBI y gas-
tos comunitarios aparte), un 
precio inferior al del mer-
cado de protección oficial. 
Tendrán preferencia aquellas 
personas empadronadas al 
municipio con 3 años de an-
tigüedad mínima desde que 
se abra el periodo de solici-
tudes. Se prevé que la obra 
finalice durante el segundo 
trimestre de 2011.
 

Plan de vivienda 
2005-2015
Estas viviendas forman par-
te del Plan Local de Vivien-

da 2005-2015, aprobado 
definitivamente en Junta 
de Gobierno el 20 de febre-
ro de 2006, con el objetivo 
de facilitar el acceso a la 
vivienda. En este Plan, se 
preveía la colaboración con 
diferentes entidades priva-
das por tal de ejecutar las 
diversas promociones de 
viviendas, y así poder dar 
satisfacción a las necesida-
des de vivienda.
 

Cinco años del 
programa “vi-
vienda Asequi-
ble para jóvenes 
y gente mayor”
En el marco del programa 
“Vivienda Asequible”, la 
Obra Social "la Caixa" tie-

ne previsto edificar más 
de 3.000 inmuebles a todo 
España hasta el año 2012. 
Esta iniciativa, dirigida a 
los jóvenes y a la gente 
mayor, se está desarrollan-
do en tres fases que suma-
rán una inversión total de 
420 millones de euros. Los 
terrenos utilizados provie-
nen, en algunos casos, de 
acuerdos con los ayunta-
mientos. Por otro lado, la 
Obra Social "la Caixa" ha 
anunciado recientemente 
la ampliación del progra-
ma en 1.000 viviendas más, 
orientados a las familias, lo 
cual comporta una inver-
sión adicional de 150 mi-
llones de euros.

El día 17 de agosto, la poli-
cía recibió una llamada del 
propietario de un estanco 
de Castelldefels, informando 
que un cliente acababa de 
comprar una gran cantidad 
de cartones de tabaco, por 
valor de más de 3.000 euros 
y que su actitud le había 
parecido sospechosa. Tras 
identificarlo, los agentes co-
rroboraron que las compras 
se habían efectuado median-
te tarjetas de crédito dobla-
das. Averiguada la identidad 

de uno de los detenidos, se 
comprobó que le constaba 
vigente una Orden Europea 
de Detención y Entrega emi-
tida por Francia, a la cual se 
dio trámite e ingresó a pri-
sión. Finalmente, el día 18 
de agosto se repitieron los 
mismos hechos, donde un 
hombre también actuó con 
la misma tipología delictiva, 
intentando comprar tabaco 
con tarjetas dobladas, valo-
rado en 1.034 euros. Esta per-
sona también fue detenida. 

Les obres han consistit 
en la instal•lació de 36 
ascensors que perme-

tran suprimir les barreres 
arquitectòniques existents 
i facilitar l’accessibilitat a 
294 pisos. Aquestes obres, 
que han tingut un cost to-
tal de 3,9 milions d’euros, 
s’emmarquen en el Pla 
d’instal•lació d’ascensors 
mitjançant un conveni amb 
l’Ajuntament de Martorell. 
Aquest conveni estableix 
una subvenció de 4.500 
euros per comunitat, aixó 

com l’import per les taxes 
i impostos dels permisos 
d’obres.

Millora de la 
qualitat de vida 
i de l’entorn
L’alcalde de Martorell, Salva-
dor Esteve ha explicat que 
“la instal•lació d’ascensors 
ha servit per millorar la 
qualitat de vida dels veïns, 
la majoria dels quals són 
gent gran i tenen més difi-
cultats per pujar i baixar es-

El Conseller de Medi Ambient i Habi-
tatge de la Generalitat de Catalunya, 
Francesc Baltasar, va visitar ahir les 
obres. Aquesta actuació té un cost 
de 3,9 milions d'Euros, en els que 
l'Ajuntament aporta 350.000.

cales”. Un cop s’enllesteixin 
les obres, Esteve ha asse-
gurat que “amb el Pla Local 
d’Ocupació que impulsem 
a partir del 14 de setembre, 
es faran petites actuacions 
a la via pública que perme-
tran la millora dels danys 
que hi ha hagut durant la 
instal•lació dels ascensors”. 
Actualment hi ha cinc as-
censors en execució i un 
pendent d’inici.

Esteve ha avançat que 
l’Ajuntament de Martorell 
té previst un projecte de re-
modelació de les cinc places 
del barri de Buenos Aires: “a 
banda dels més de 350.000 
euros que l’Ajuntament de 
Martorell ha invertit en la 
instal•lació dels ascensors, la 
propera actuació serà la re-
forma integral de les places 
d’aquest barri”. Aquesta exe-

cució és previst que comenci 
a partir de l’últim trimestre 
d’aquest any.

D’altra banda, el conseller 
de Medi Ambient i Habi-
tatge, Francesc Baltasar 
ha dit que “la instal•lació 
dels ascensors ha permès 
que els habitatges guan-
yin una balconada, un nou 
espai que s’integra a l’obra 
antiga. Aquest progra-
ma culmina un procés de 
millora de les condicions 
d’habitabilitat dels barris i 
que ha permès la rehabili-
tació de molts habitatges” 
En aquest pla de reforma, la 
Generalitat ha subvencio-
nat la construcció de 326 
ascensors, que han facilitat 
l’accés a 5.278 habitatges. 
L’import destinat a aques-
ta rehabilitació ha estat de 
13.603.688 euros.

Mentir o “ no decir toda la 
verdad” como en muchas 
ocasiones podemos oír nos 
incremente el nivel de es-
trés   y fatiga creando una 
jaula mental  y cada vez que 
no decimos lo que pensa-
mos nos estamos encerran-
do es  esa jaula psíquica.

Aprender a mentir es un 
largo proceso  que culmina 
en la adolescencia,  cuan-
do empezamos a pregun-
tarnos  quiénes somos, de 
donde venimos y hacia 
donde vamos. Hasta definir 
los  roles puede pasar un  
largo periodo de tiempo  y 
según en la sociedad en la 
que se encuentra la perso-
na el proceso puede redu-
cirse o alargarse.  Por ejem-
plo  en sociedades menos 
industrializadas las perso-
nas adquieren  su identi-
dad sobre los doce años, 
para esa edad ya han con-
traído matrimonio,  están 
en los años en los que ten-
drá hijos,  ya han adoptado 
roles propios de adultos y 
es probable que mientan  
en rarísimas ocasiones. En 
cambio en nuestras socie-
dad actual el proceso de 
aprendizaje de roles adul-
tos puede durar  hasta pa-
sado los treinta años.

Para muchos adolescentes 
el decir la verdad puede ir 
en contra de sus intereses, 
en muchos casos el no  
afrontar la verdad esta rela-
cionado con el miedo a cre-
cer. No debemos  olvidar 
que muchos jóvenes pasan 
de estar hiperprotegidos 
en su hogar  con afrontar 
una vida  para la que no se 
han preparado y que im-
plica no mentir y afrontar  
para  salir adelante.

El camino para que los jó-
venes afronten  la vida y 
descubran su verdadera 
identidad es largo  y el al-
gunos casos lo normal es 
que sigan  mintiendo  has-
ta bien entrado los  treinta  
de una manera incons-
ciente.  Esta  es la entrada 
al mundo adulto  y todos 
aprendemos de una for-
ma o otra a desarrollar y 
organizar las mentiras que 
aparentemente nos pro-
ducen  satisfacción  antes 

de poder renunciar  a la 
identidad que estuvimos  
elaborando a partir de la 
adolescencia.

Aunque habrá muchas 
personas que seguirán uti-
lizando la mentira en la ma-
durez para sacar el máximo 
de  provecho  posible a su 
existencia  el caminos para 
poder vivir una vida equi-
librada es iniciarse  en la 
práctica de contar  la ver-
dad emocional propia y ha-
blar abiertamente de lo que 
pensamos sobre los demás 
y al mismo tiempo revelar 
las mezquindades ocultas.

Este paso, que  muchas 
personas pueden consi-
derar “políticamente inco-
rrecto”  si nos referimos a 
claves sociales, puede ori-
ginar conflictos  con nues-
tros amigos., compañeros 
de trabajo, etc… pero es 
la manera más eficaz de  
reducir nuestro nivel de 
estrés y fatiga.

Pero debemos de saber 
que  el caminos no es fácil, , 
hace unos años las vidas de 
las personas  era corta y di-
fícil  pero sometida a pocos 
estímulos , en la actualidad 
las personas viven muchas 
experiencias en poco tiem-
po y estas provocan  flujos 
continuos de estímulos   y 
tensión permanente en 
nuestro sistema nervioso. 
Esta situación  puede ser la 
causa del insomnio, fatiga, 
pérdida de concentración, 
aburrimiento, depresión , 
sobrepeso,  estrés, hiperten-
sión , fantasías paranoides,  
entre otros problemas. 

Ante esta situación  muchas 
persona caen en el error de 
no afrontar el problema y  
ocultarlo con  drogas, al-
cohol, etc….  Con lo cual el 
efecto es cada vez peor. 

Para afrontar con éxito esta 
situación se debe de recurrir 
a una alimentación  sana, 
ejercicio físico y terapia psi-
cológica para de esta forma 
experimentar un bienestar 
continuo y natural.

¿Cuantas veces hemos tenido que  “ma-
quillar” nuestras opiniones  o no decir lo 
que pensamos ante amigos, familiares, 
compañeros de trabajo, etc?  Algo que 
parece tan normal y cotidiano nos  esta  
incrementado el nivel de estrés y fatiga.

Dra. Astrid Roda de Sola
ars centre psicològic

Depressió
Fòbies
Ansietat
Estrès
Inseguretat i autoestima
Fracàs escolar
Adolescència
Problemes de Parella
Dol

Previsió, 1
08970 Sant Joan Despí
www.psicoars.com

nens • adolescents • adults 93 477 34 48 - 630 61 61 24
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A LA ESCUELA EN TRANSPORTE 
PúBLICO y GRATUITO

EL MERCADO MUNICIPAL DE 
CAN vIDALET SE TRASLADA

BAIX LLOBREGAT ESPLUGUES

Las actuales instalaciones 
del Mercado Municipal 
de Can Vidalet, en Esplu-

gues, permanecerán cerra-
das a partir de septiembre, 
para proceder a su reforma 
integral. Mientras duren es-
tas obras, el mercado trasla-
dará su actividad a partir del 
martes 15 de septiembre al 
recinto provisional que se ha 
construido en la plaza de la 
Bòbila, muy cerca del edificio 
actual. La remodelación del 
Mercado Municipal de Can 
Vidalet, al igual que la que 
también se está haciendo en 
el Mercado Municipal de La 
Plana, tiene como objetivo 
una profunda renovación de 
las paradas y la moderniza-
ción de los servicios. El Ayun-
tamiento de Esplugues ha 
apostado por una reforma 
integral de los dos mercados 
municipales “para adaptarlos 
a las nuevas necesidades so-

ciales, puesto que conside-
ramos los mercados no sólo 
como referentes del produc-
to fresco y del trato directo y 
personalizado con la cliente-
la, sino como motores dina-
mizadores del comercio de 
su entorno”, afirma la conce-
jala de Comercio del Ayunta-
miento de Esplugues, María 
Mena. Esta renovación irá 
acompañada de la construc-
ción de los nuevos edificios 
de viviendas para jóvenes y 
para personas mayores, así 
como la incorporación de 
un establecimiento comer-
cial. La transformación de los 
mercados no será sólo física, 
sino que también será de 
gestión, puesto que, gracias 
a la implicación de los para-
distas, irá acompañada de 
una ampliación de horarios 
y de gama de productos, así 
como de nuevos servicios. 
En este sentido, el Ayunta-

miento, conjuntamente con 
la Diputación de Barcelona, 
realizaron el pasado julio 
sesiones formativas dirigi-
das a paradistas de los dos 
mercados municipales sobre 
promoción de la imagen y 
marketing. Los recintos pro-
visionales ya empiezan a 
incorporar estas nuevas ten-
dencias, como la apertura de 
una segunda tarde (la de los 
jueves). La instalación pro-
visional del Mercado de Can 
Vidalet acogerá 26 paradas 
con una oferta de alimentos 
frescos y envasados comple-
ta, amplios vestíbulos de ac-
ceso, servicio de bar y un pa-
seo interior con bancos para 
poder descansar. Según el 
presidente del mercado, Luis 
Miguel Miralles, “mejorarán 
notablemente las condicio-
nes de los paradistas, lo cual 
revertirá en dar un mejor ser-
vicio a la clientela”.

A partir del 14 de septiem-
bre ha entrado en fun-
cionamiento la nueva 

tarjeta T-12 que permitirá a 
los escolares menores de 12 
años viajar gratuitamente en 
transporte público durante 
dieciséis meses. Los escola-
res están de enhorabuena. O 
mejor dicho, los padres, pues-
to que el retorno a la escuela 
acostumbra a ser uno de los 
momentos más duros del año 
para los más pequeños de 
la casa. Pero a partir de este 
año, muchos padres podrán 
dejar el coche en casa sin 
necesidad de llevar los niños 
a la escuela puesto que será 

mucho más económico que 
se desplacen en transporte 
público. La nueva tarjeta T-12 
permitirá a los niños entre 4 y 
12 años hacer un número ili-
mitado de viajes en los trans-
portes del sistema tarifario in-
tegrado (similar a una T-10 o 
una T-Mes) durante 16 meses 
y se podrá renovar anualmen-
te. Para conseguir esta tarjeta, 
hace falta llenar una solicitud, 
adjuntar fotocopia del DNI 
del niño y hacer un único 
pago de 35 euros en con-
cepto de emisión, que será el 
único gasto que comportará. 
La T-12 se podrá utilizar en 
nuestra zona para moverse 

por los siguientes munici-
pios: Badalona, Barcelona, 
Castelldefels, Cornellà de 
Llobregat, Esplugues de Llo-
bregat, Gavà, L'Hospitalet de 
Llobregat, Montcada i Reixac, 
Montgat, El Prat de Llobregat, 
Sant Adrià de Besòs, Sant Boi 
de Llobregat, Sant Feliu de 
Llobregat, Sant Joan Despí, 
Sant Just Desvern, Santa Co-
loma de Gramenet, Tiana y 
Viladecans.
 
La solicitud puede realizar-
se a través de Internet, en 
la página web de la Entitat 
Metropolitana del Transport 
(www.emt.cat).

La carpa, con 26 paradas y zonas de paseo, abre el martes 
15 de septiembre en la plaza de la Bòbila.

DETINGUT A MADRID EL PRESUMPTE AUTOR DE 
L'HOMICIDI D' OLESA DE MONTSERRAT

OLESA DE MONTSERRAT

El passat 26 de juny diversos veïns van sentir trets i van alertar a la policia. Quan els agents van 
arribar a l'immoble en qüestió van descobrir un noi al terra que havia estat assassinat com si fos 
una execució. Dos mesos després, la Guàrdia Civil i els Mossos han pogut detenir el presumpte 
sicari a Madrid, i ja ha passat a disposició judicial. Es tracta d'un home de 35 anys, nacionalitat 
nord-americana i veí de Madrid. En el marc de la investigació es va poder determinar l'autoria 
de la persona detinguda i posteriorment es va efectuar la seva localització i detenció el dia 24 
d'agost. El detingut ha passat a disposició del Jutjat d'Instrucció en funcions de guàrdia de Ma-
drid que ja n'ha decretat el seu ingrés a presó.

EL SARATOGA y EL RIvIERA PERMANECERAN 
CERRADOS SEIS MESES MáS

CASTELLDEFELS

Los prostíbulos Saratoga y Riviera de la Autovia de Castelldefels estaran medio año 
más clausurados. Así lo ha decretado el juez de instrucción número 33 de Barcelona, 
a petición de la Fiscalía Anticorrupción, que investiga los locales en relación a varios 
delitos contra los derechos de los trabajadores y por diversas tramas de corrupción 
con agentes de la policia implicados.

MOR UN HOME A 
vILADECANS AL CAURE-LI A SOBRE UNA DONA 
QUE ES vOLIA SUïCIDAR

VILADECANS

Un home que passejava per l'Avinguda Generalitat de la ciutat va morir quan una 
dona es va llençar al buit des d'un vuité pis i va caure sobre d'ell. L'home passejava per 
la vorera amb la seva dona i va quedar greument ferit i va morir més tard a l'hospital 
de Bellvitge. La dona, que es va llençar des de 25 metres d'alçada, va morir a l'acte.

El Mercado Municipal de Can Vidalet
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vILADECANS BARÇA PARC
VILADECANS

L'Ajuntament de Vilade-
cans i el FC Barcelona han 
posat fil a l'agulla per po-

sar en marxa un dels projectes 
més ambiciosos del club: un 
complex lúdic i esportiu al Del-
ta del Llobregat, on hi haurà 
una zona comercial amb bars 
i restaurants, un hotel, un cen-
tre de convencions, un estadi i 
camps d'entrenament, i un pa-
velló multifiuncional. El Barça, 
a més, cedeix uns terrenys de 
la seva propietat per ampliar 
el parc natural del Remolar, i 
l'Ajuntament veu aquest pro-
jecte com un eix estratègic 
de dinamització econòmica i 
turística del municipi. Les veus 
en contra ja han començat a 
fer-se sentir per la ciutat.

L'herm litoral de Viladecans, 
una zona abans ocupada per 
càmpings i delimitada pels 
aiguamolls del parc natural 
del Remolar i Les Filipines, 
és a punt de canviar sobta-

damanent. El FC Barcelona 
té planejat construir en 60 
hectàrees d'aquesta zona 
un complex lúdic i esportiu 
que convertirà Viladecans, 
inevitablement, en un pol 
d'atracció turística. Si fins ara 
la platja de Viladecans és un 
espai pràcticament descone-
gut, pel seu complex accès 
i per la manca de serveis, 
d'aquí uns anys serà lloc de 
visita per milers de persones. 

Preneu nota: s'anomenarà 
"Barça Parc", i comptarà amb 
una zona comercial de boti-
gues, bars i restaurants, un 
hotel, un centre de conven-
cions, oficines del club, camps 
d'entrament per les múltiples 
seccions del club (des del fut-
bol fins el beisbol), un estadi, 
un camp polivalent i un pa-
velló multifuncional, on s'hi 
podrà realitzar esport o s'hi 
podran celebrar concerts 
multitudinaris (el Barça Are-

na). A tot 
això se li 
sumarà una 
escola de futbol 
i una zona natural, limítrofa 
amb el Remolar, on s'hi orga-
nitzaran passejades i obser-
vacions de flora i fauna. 

L'entesa entre 
administració i 
club 
Que aquest projecte es pugui 
fer realitat es deu a l'entesa 
que hi ha hagut entre Ajun-
tament i FC Barcelona, que 
han dissenyat conjuntament 
aquest projecte per treure el 
màxim rendiment dels pro-
pis interessos. Tan pel Barça 
com pel consistori és una 
expansió econòmica, ja que 
el club podrà deslocalitzar 
totes les instal·lacions que té 
a Barcelona i poder requalifi-
car els terrenys que ocupen 
(a més dels ingressos que li 
suposarà tenir una zona co-

mercial pròpia), i 
per l'Ajuntament 

suposarà un eix de 
dinamització econò-

mica i turística sense prece-
dents, i podrà reordenar tot 
el territori del litoral per mi-
llorar els accessos a la platja i 
construir el passeig marítim. 
 

Preservació de  
zones naturals 
A més a part de l'entesa 
econòmica hi ha l'entesa 
mediambiental: el club ce-
deix més de 30 hectàrees de 
terreny a l'Ajuntament (que 
formen part de la xarxa natu-
ra 2000), per tal que es pugui 
ampliar el parc natural del 
Remolar, i així l'Ajuntament 
pugui completar el projec-
te de crear una zona verda 
d'ús ciutadà que vagi des de 
la platja fins els aiguamolls. 
El Barça ha cedit també la 
Masia de Can Feliu, situada a 
la zona dels reguerons.

 Amb el camp de 
golf a la retina
Casualment els mateixos te-
rrenys on s'edificarà el "Barça 
Parc" és on fa uns anys es pre-
tenia construir un camp de 
golf, fet que va aixecar molta 
polseguera a nivell veïnal i 
polític. Precisament ambdúes 
parts (veïns i polítics) es van 
atribuir el mèrit d'aconseguir 
parar el projecte, ja que els 
terrenys són privats i la capa-
citat d'intersecció és reduïda. 
Però el fet que ara sí que es 
deixi construir en aquesta 
zona ha descol·locat a més 
d'un viladecanenc. De fet, en 
la signatura del conveni en-
tre Carles Ruiz i Joan Laporta, 
un grup de manifestants van 
aplegar-se a les portes de 
Can Xic (on es va fer l'acte), 
per protestar contra aquest 
projecte. I la blogosfera ja co-
mença a treure fum. Explicar 
bé aquest conveni i aquest 

projecte a la ciutadania, sens 
dubte, ha de ser una prioritat 
per l'equip de govern.

En aquest sentit, els actes 
de festa major ja van estar 
molt encarats en apropar 
el projecte del “Barça Parc”. 
L’Ajuntament va apostar per-
què en Julià Bonich, el presi-
dent de la Penya Blaugrana 
de Viladecans, fes el pregó 
de les festivitats d’enguany. 
L’alcalde de la ciutat, Carles 
Ruiz, explicava en el seu ar-
ticle de desig de bones fes-
tes publicat a la revista de 
Viladecans, que “continuem 
treballant pel futur, per 
exemple amb la creació d’un 
espai lúdicoesportiu del FC 
Barcelona, que generarà un 
miler de llocs de treball”. Fins 
i tot, doncs, en el programa 
de festes i en el mateix pre-
gó de la ciutat el consistori 
aprofita per introduir aquest 
projecte.

Sóc dels convençuts 
que l’entorn natural 
de Viladecans és un 

privilegi que hem de sa-
ber potenciar. El conjunt 
de la Reserva Natural de 
la maresma del Remo-
lar, la pineda litoral, la 
platja, els espais humits 
dels Reguerons i els 
agrícoles del Parc Agrari 
formen un model únic a 
la Regió Metropolitana. 
Ho sabem, i per aquest 
motiu parlem sempre 
de fomentar un sector 
econòmic vinculat a la 
natura, el lleure i un tu-
risme sostenible aprofi-
tant els grans valors del 
nostre entorn natural. 
Però és evident que la 
principal preocupació 
és i ha de ser sempre 
millorar la conservació 
dels espais naturals i 

potenciar la seva biodi-
versitat perquè és, fins i 
tot a nivell econòmic, el 
que ens diferencia de la 
resta de ciutats metro-
politanes. Viladecans és 
una ciutat coneguda per 
diversos motius, però 
un dels més importants 
ha de ser l’entorn natu-
ral privilegiat que hem 
de saber custodiar. 

Per tant, quan el Barça 
ens va dir que estava 
interessat en desenvo-
lupar un equipament 
esportiu i de lleure al li-
toral de Viladecans per-
què teníem un entorn 
privilegiat, a part de fer-
nos pujar l’autoestima 
i reprimir-nos un “ya lo 
sabia”, se’ns va fer evi-
dent que difícilment tro-
baríem un millor motor 

que el Barça per mostrar 
a tothom les bondats i 
la importància natural 
del Delta del Llobregat. 
El Barça al Delta, amb 
un projecte de respecte 
mediambiental i orien-
tat al lleure i a l’esport 
ajuda a donar a conèixer 
a tothom el Delta i ens 
ajudarà a fer-lo respec-
tar davant les amenaces 
constants que pateix. El 
Barça ens ajudarà a de-
fensar el Delta.

Per Viladecans són di-
versos els beneficis. 
Un espai que ha estat 
candidat per ser poble 
xinès, parc aquàtic, hi-
pòdrom, camp de golf, 
sempre afectant la zona 
Zepa (Zona d’Especial 
Protecció per a les Aus 
declarada l’any 1994), 

OPINIÓ BARÇA PARk
finalment té un destí 
adequat sense afectar la 
zona Zepa. I que quedi 
clar, aquests són espais 
ja urbanitzables qua-
lificats d’equipament 
esportiu i sense estar 
afectats pel Pla Director 
Costaner. La incògnita 
de què passaria amb els 
espais del famós camp 
de golf, finalment s’ha 
resolt de forma satisfac-
tòria. Els espais no pro-
tegits acolliran equipa-
ments esportius d’acord 
amb la seva qualificació 
urbanística i els espais 
protegits, conjuntament 
amb els espais humits 
dels Reguerons (també 
Zepa de l’any 94) són 
cedits a l’Ajuntament. 
Això ens permetrà la 
seva gestió conjunta 
amb la resta d’espais 
naturals del Delta. Són 
uns 600.000 m2 que po-
den alleugerir la pressió 
que actualment pateix 
el Remolar. Aquestes 
prop de 60 hectàrees 

que guanyem són im-
portantíssimes. Fins fa 
poc, els espais naturals 
gestionats públicament 
eren només de 70 hec-
tàrees. Aquesta cessió 
i l’aconseguida d’Aena 
(la pineda del Remolar) 
significa un increment 
del 100%. La diferència 
entre una gestió pública 
o privada d’un espai na-
tural és evident. La ges-
tió privada és inexistent. 
Cap privat inverteix un 
sol euro en millorar un 
espai natural de la seva 
propietat. Només cal 
visitar el Remolar per 
veure què s’aconsegueix 
amb una gestió pública 
dirigida a millorar la bio-
diversitat. 

Finalment, només una 
precaució. El Barça ha 
manifestat una intenció 
i hem visualitzat un es-
borrany de projecte. Cal 
que el projecte definitiu 
sigui un exemple me-
diambiental en si mateix 

(materials reciclats, ús 
energètic eficient, etc..) i 
no representi cap afecta-
ció envers l’entorn. Però 
la garantia que tenim 
és que aquest projecte 
ha de ser aprovat per 
l’Ajuntament amb infor-
mes previs de la Gene-
ralitat, tant d’urbanisme 
com els responsables del 
Departament de Medi 
Natural de la Conselle-
ria de Medi Ambient. 
Molts ulls per garantir 
que el Barça, que per 
altra banda ha mostrat 
una actitud molt posi-
tiva, faci finalment un 
bon projecte per sumar 
qualitat a Viladecans i al 
Delta del Llobregat. 

David Massana Gràcia
Tinent d’Alcalde 
de Medi Ambient  
i Ciutat Sostenible 
de l’Ajuntament de 
Viladecans 

Portaveu 
d’ICv-EUA. 
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Però el que marca ac-
tualment el seu desen-
volupament és una llei 
pre-democràtica, per no 
dir franquista, el PGM de 
1976, que sense gaires 
criteris mediambientals, 
per no dir nuls, va desig-
nar els terrenys del cos-
tat de la reserva natural 
com a equipaments es-
portius (7c).

Des de llavors s’han 
especulat amb aquest 
terrenys, és el cas de 
l’empresa Golf Vilade-
cans S.A., i ara el Barça, 
que ara ha comprat 
aquest terrenys, qualifi-
cats com a 7c, però pro-
tegits per una normati-
va urbanística europea, 
la Xarxa Natura 2000.

L’ajuntament de Vilade-
cans, amb el ja objectiu, 
llargament perseguit, 
de obertura de Vilade-
cans al mar assolit, ha 
volgut jugar al joc es-
peculatiu, per treure’n 
benefici, primer va ser 
amb un conveni amb 
Golf Viladecans S.A. i 
ara amb el Barça, un 

soci molt més simpàtic. 
I presenten conjun-
tament el Barça Parc, 
com un projecte urba-
nísticament sostenible, 
construint camps de 
futbol, un estadi, un ca-
rrer comercial, un palau 
de congressos on poder 
acollir concerts multi-
tudinaris com el de U2, 
fins i tot un Hotel.

El Barça Parc no és un 
creixement urbanístic 
continu annex a un nu-
cli urbà sinó que apareix 
com una taca enmig 
d’un espai lliure i amb 
una gran valor natural, 
separant la connecció 
natural del parc agrari 
amb la reserva Natural. 
Un projecte que es fa per 
atraure centenars de mi-
lers de visitant a la zona, 
amb els problemes de 
mobilitat i degradació 
que això comportarà a 
la zona (una zona que 
precisament necessitat 
la menor presència hu-
mana).

Tot plegat, posant en 
perill la fràgil reserva 

natural del Delta del 
Llobregat, atemptant 
contra els principis més 
bàsics del desenvolupa-
ment territorial i urba-
nístic sostenible.

El Barça Parc vol ser el 
motor d’una altre bo-
geria urbanística, cal re-
cordar que l’Ajuntament 
està preparant un pro-
jecte a la zona del delta 
anomenat “Parc del Del-
ta”, que malgrat que en-
cara no està definit del 
tot vol dur-hi a terme un 
complex de 2.270.098 
metres quadrats amb 
entre d’altres espais, 
instal·lacions esporti-
ves, recreatives, hotele-
res i de restauració, un 
projecte a realitzar al 
voltant del camí de les 
filipines que va cap a 
mar, en ple parc agrari 
del Delta del Llobregat. 
Sens dubte, un projecte 
que sortiria reforçat si 
finalment el “Barça Parc” 
tires endavant.

Plataforma  
Salvem Oliveretes.

EL BARÇA 
PARC: 
UN ALTRE 

ESPECTACLE URBANÍSTIC 
DE L’EQUIP DE GOvERN DE 
vILADECANS (PSC+ICv-EUIA), 
ARA AL DELTA DEL LLOBREGAT

OPINIÓ

En el disseny del Litoral de Viladecans al voltant de la re-
serva natural, històricament, han planificat projectes com 
la Ciutat del Repòs i les Vacances (1933), instal·lacions de 
natació, rem i nàutica (1972), instal·lacions d’hípica amb 
capacitat de 3.000 persones assegudes i 1.000 dretes 
(1992),  un parc aquàtic (1987), camp de golf (1997). Però 
s’han truncat per diverses causes, falta d’inversors, pro-
testes veïnals, sentencies judicials, i infraestructures com 
l’aeroport que han condicionat el seu desenvolupament.

ES SUSPÉN EL SALÓ NUVIBAIX
Fira de Cornellà ha decidit suspendre la celebració del Saló Nu-
vibaix atesa la poca participació d’expositors en relació a altres 
anys. En aquesta situació no es pot  oferir als visitants una am-
plia i variada oferta de productes i serveis de tots els sectors de 
les celebracions nupcials , tal i com ha estat fins ara.

 Al mateix temps aquesta suspensió és un signe de respecte pels 
futurs visitants  perquè no es complirien  les seves expectatives. 
Així mateix,  Fira de Cornellà agraeix més que mai als expositors 
que els han fet confiança en aquesta difícil edició i lamenta la 
decisió que ha hagut de prendre.

La crisi econòmica que  també afecta molt al sector de les ce-
lebracions nupcials,  ha fet que un gran nombre d’expositors 
habituals en altres edicions de Nuvibaix no puguin fer front a 
les despeses de participar en un saló,  malgrat les facilitats que 
dóna Fira de Cornellà.

Fira Cornellà espera  que el proper any Nuvibaix pugui continuar 
sent l’aparador pels nuvis i les núvies del Baix Llobregat.

Gabinet de Comunicació de Fira de Cornellà 
Cornellà, 14 de setembre de 2009

Les persones que 
s’acolliran al Pla 
d’Ocupació Municipal 

són paletes, pintors, jardi-
ners i electricistes.  La via 
pública, zones verdes, mo-
biliari urbà, enllumenat, 
sanejament i manteniment 
d’edificis públics seran els 
àmbits d’actuació priori-
tari dels treballadors que 
s’acolliran al Pla, que es po-
sarà en marxa el pròxim 14 
de setembre.

El Pla d’Ocupació Municipal 
Anticrisi donarà feina a perso-
nes que estiguin en situació 
d’atur i inscrites a la borsa de 
treball del Departament de 
Promoció Econòmica del con-
sistori, que és qui ha controlat 
tot el procés de selecció. El 
cost total de la contractació 
d’aquestes persones durant 
un any és de gairebé 1.000.000 
d’euros, als quals s’hi han de 
sumar 1.283.601,78 euros de 
material per a cada mòdul de 

treball. En aquest sentit, cal 
destacar l’aportació econòmi-
ca que hi han fet les empreses 
martorellenques Alco, Telobis 
Protec, Pintures Molins i Pron-
cat SL per finançar part del 
material.

Martorell es converteix, 
d’aquesta manera, en el primer 
municipi de Catalunya que 
destina més de dos milions 
d’euros a donar feina directa a 
mig centenar de persones.

2 MILIONS D'EUROS PER 
CREAR OCUPACIÓ

MARTORELL

L'Ajuntament de Martorell es rasca la butxaca i crea un Pla 
d'Ocupació que donarà feina directa a una cinquantena de 
persones durant un any. L’objectiu és intentar pal•liar els efec-
tes que la crisi està provocant entre moltes famílies del muni-
cipi. El pla es posa en marxa el pròxim 14 de setembre.
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EL BAIX LLOBREGAT SUPERA LA MEDIA 
CATALANA EN LOS DATOS DEL PARO 

QUè vISITAR A ABRERA? 
BAIX LLOBREGAT ABRERA

"LA CAIXA" I LA PATRONAL DEL BAIX 
LLOBREGAT RENOvEN ELS SEUS ACORDS 
DE COL·LABORACIÓ

EL PRAT

Mientras que la media 
catalana con respec-
to al porcentaje de 

desempleados se sitúa en 
el 12,6%, en el Baix Llobre-
gat este dato ha aumentado 
hasta el 13%. El municipio 
con una porcentaje más alto 
de población parada es Sant 
Vicenç dels Horts, mientras 
que Begues, con un 8,7% es 
la población con menos ciu-
dadanos en paro. De todos 
modos, aunque el Baix salga 
perjudicado en relación con 
el resto de Catalunya, con 
respecto al conjunto del es-
tado nos podemos felicitar. 

Nuestra comarca se encuen-
tra 2,3 puntos por debajo de 
la media del estado. 

Por sexos, las mujeres son las 
que han sufrido un notable 
descenso de las posibilida-
des de encontrar trabajo. 
Aunque el número de para-
dos entre hombres y mujeres 
es muy similar (unas 27.000 
personas), en relación con 
el mes anterior el paro feme-
nino ha subido un 3,8%, i el 
masculino sólo el 0,5%.

Por edades, la tasa de para-
dos de las personas mayores 

de 44 años ha aumentado 
hasta el 15,1%, mientras que 
el de los jóvenes ha bajado 
hasta el 12,5%. Éste es un 
ejemplo más de cómo está 
afectando la crisis en una 
comarca donde la industria 
y los servicios tiene un peso 
específico considerable, y en 
donde los repetidos ERE han 
hecho mucho daño en los úl-
timos meses.

Tendremos que estar aten-
tos a esta evolución en los 
próximos meses para com-
probar si este aumento es 
fruto de la habitual estacio-

nalidad del paro, es decir, 
si estos datos reflejan que 
la crisis se endurece o solo 
es el mes de setiembre que 
tradicionalmente es malo, 
porque terminan muchos 
contratos de verano. Las no-
ticias que llegan des de Bru-
selas, donde se habla de una 
ligera recuperación de las 
economías europeas, puede 
tratarse de una muy buena 
noticia, aunque también se 
ha dicho que el estado es-
pañol es uno de los que lo 
tiene más difícil para supe-
rar la crisis de los países de la 
Unión Europea.

Nuestra comarca ha sido una de las más castigadas, según se desprende de las úl-
timos datos del paro. El número de desempleados, en clara relación con el número 
de habitantes tanto de la comarca como de cada municipio, sólo ha descendido 
en Sant Esteve Sesrovires, Collbató, Corbera de Llobregat y Sant Climent.
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Entre les primeres ac-
tuacions que durà a 
terme aquest departa-

ment destaca l’elaboració 
d’una guia turística de 
promoció del territori, tant 
a nivell turístic com de ser-
veis, per tal de fer una ruta 
conjunta a la part nord de 
la comarca d’interès ge-
neral. Aquesta publicació 
s’està elaborant juntament 
amb d’altres municipis de 
la comarca i el Consell Co-
marcal del Baix Llobregat i 
la Pimec.

A nivell municipal, desta-
quen propostes com esta-
blir rutes temàtiques pe-
riòdiques per conèixer els 
elements d’interès turístic 
d’Abrera, com la visita a les 

vinyes de Sant Ermengol. 
La primera passejada per 
conèixer la tradició vinícola 
d’Abrera  es va organitzar 
el passat mes de juny amb 
molt bona resposta per 
part dels participants. 

Abrera és una vila rica i di-
versa en cultura i patrimo-
ni on destaca l’església de 
Sant Pere, un dels exemples 
de romànic més ben con-
servat del Baix Llobregat, el 
castell de Voltrera o l’ermita 
de Sant Hilari; i també té 
gran interès natural, ja que 
està envoltada per un co-
rredor verd, com és el To-
rrent Gran.

“la Caixa” i l’Associació 
Empresarial i la Unió 
Patronal Metal•lúrgica 

de L’Hospitalet i Baix Llo-
bregat (AEBALL / UPM-
BALL) signen un acord per 
renovar la col·laboració 
que ja venien mantenint, i 
per reforçar-la i adequar-la 
a l’entorn actual facilitant 
a les empreses associades 
i els seus empleats un con-
junt de productes i serveis 
financers adequats a les 
seves necessitats. Dintre 
d’aquest nou conveni des-
taca una de les línies de 
productes especialment 

orientada a les empre-
ses associades en procés 
d’internacionalització.

El president de l’Associació 
Empresarial i la Unió Pa-
tronal Metal·lúrgica de 
l’Hospitalet i Baix Llobre-
gat (AEBALL / UPMBALL), 
Manuel Rosillo, i el direc-
tor de l’Àrea de Negoci 
a l’Hospitalet Sud, Joan 
Anglada, han signat avui 
la renovació de l’acord de 
col·laboració, per mitjà del 
qual “la Caixa” ofereix un 
conjunt productes i ser-
veis destinats a cobrir les 

necessitats financeres dels 
associats d’AEBALL/UPM-
BALL i dels seus empleats.  

Comerç 
internacional
Dintre de línia de produc-
tes dirigida a l’operativa 
empresarial destaca una 
branca especialment 
orientada al comerç ex-
terior. Aquelles empreses 
que es trobin en procés 
d’internacionalització, tin-
dran a la seva disposició 
una adreça de correu elec-
trònic on podran dirigir les 

seves consultes. També 
podran ser assessorades 
sobre les característiques 
financeres del lloc de des-
tí on volen realitzar la seva 
activitat econòmica.
 
Així mateix, “la Caixa” 
col·laborarà amb AEBALL/
UPMBALL en accions for-
matives complementàries 
mitjançant tallers, jorna-
des tècniques, sessions 
de treball, taules rodones 
o bé seminaris relatius a la 
internacionalització.
 
“la Caixa” posa a disposició 

dels socis d’AEBALL/UPM-
BALL la seva presència a 
l’exterior, ja siguin Ofici-
nes operatives, Spanish 
Desks, Oficines de Repre-
sentació, participació en 
entitats estrangeres o bé 
acords de corresponsalia 
a fi i efecte de dispensar 
a les empreses un tracte 
diferencial en les seves 
activitats en mercats ex-
teriors. 
 
Actualment “la Caixa” 
compta amb oficines 
de representació a Lon-
dres (Regne Unit), París 
(França), Bèlgica (Brussel.
les), Milà (Itàlia), Stuttgart 
i Frankfurt (Alemanya), 
Porto i Lisboa (Portugal), 
Istambul (Turquia), Pequí 
i Xangai (Xina) i Casa-
blanca (Marroc), que es 

veuran ampliades amb 
noves oficines a Delhi (In-
dia), Alger (Alger) i Dubai 
(Emirats Àrabs). Així ma-
teix disposa de sucursals 
operatives enfocades per 
al segment d’empreses a 
Varsòvia (Polònia) i a Bu-
carest (Romania).
 
“la Caixa”, a través de Cri-
teria CaixaCorp, manté 
participacions en el ca-
pital del portuguès BPI, 
el francès Boursorama, 
el hongkonguès BEA, 
el mexicà GF Inbursa i 
l’austríac Erste Group. A 
través d’acords comer-
cials estratègics amb 
aquests bancs, “la Caixa” 
és capaç d’oferir serveis 
financers als seus clients 
en les respectius àmbits 
geogràfics d’actuació.

L'Ajuntament d'Abrera ha decidit 
obrir-se al turisme, i per tal efecte ha 
creat un departament específic amb 
l'objectiu d'impulsar el sector turístic a 
Abrera donant a conèixer tots aquells 
elements d’interès patrimonial, natu-
ral, històric o gastronòmic.

Amplia esta noticia en:
www.llobregatmedia.com

Les vinyes són una de les propostes per donar a conèixer el territori
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EL SERIAL DE LA SEDA LA vUELTA AL COLE

126 TREBALLADORS DE LA PLANTA DE MERCE-
DES D’ESPARREGUERA ES PODRIEN QUEDAR 
TEMPORALMENT SENSE FEINA 

EL PRAT BAIX LLOBREGAT

ESPARREGUERA

Una de las industrias de 
nuestra comarca que 
están sufriendo más di-

ficultades debido a la actual 
crisis económica es La Seda 
de Barcelona, con su planta 
del Prat de Llobregat. Pero 
esta no se la primera vez que 
la empresa se enfrenta a difi-
cultades. Durante los últimos 
15 años, la historia de La Seda 
ha sido convulsa. Cuando la 
multinacional holandesa AXO 
abandonó el barco de La Seda 
al 1991, la empresa lideraba el 
sector del plástico y daba tra-
bajo a más de 2.500 trabaja-
dores. A partir de aquí y con la 
crisis de principios de los años 
noventa, La Seda empezó a 
sufrir los primeros problemas 
que junto con el desgobier-
no existente a la compañía 
hizo peligrar su continuidad. 
Fue durante el 1995 cuando 
se produjeron los momentos 
más tensos, puesto que los 
conflictos laborales aparecie-
ron, siendo liderados por el 
que entonces era el jefe sindi-
cal, José Luís Morlanes, vincu-
lado a UGT y que encabezó las 
negociaciones. Finalmente, y 
gracias a las ayudas públicas, 

La Seda reflotó y continuó su 
producción.
 
Durante el 2002, y debido 
a una OPA presentada por 
una sociedad financiera por 
el 25% de sus acciones, la 
Generalitat de Catalunya, a 
través del entonces conseller 
de Indústria (el convergente 
Antoni Subirà), propuso la 
fusión de La Seda y Ercros 
para reforzar un holding ver-
tical que hiciera más fuerte 
a la compañía. El entonces 
presidente de Ercros, Antoni 
Zabalza, no veía con buenos 
ojos esta operación, todo lo 
contrario que Rafael Espa-
ñol, entonces presidente de 
La Seda. Cabe destacar que 
uno de los protagonistas de 
esta abortada fusión era el 
empresario catalán Javier de 
la Rosa, que en aquellos mo-
mentos capitaneaba la so-
ciedad Mesa Redonda, que 
ostentaba el 6,7% de Ercros.
 
Esta maniobra de fusión en-
tre las dos compañías volve-
ría a encabezar los rumores 
al 2006. En 2005, y con Rafael 
Español al frente, La Seda 

inició una política de expan-
sión muy agresiva, que pasa-
ba por adquirir las empresas 
que eran o podían ser com-
petencia. Esto, sumado a la 
actual crisis económica ha si-
tuado a La Seda en una difícil 
situación, dónde la solución 
pasa principalmente por la 
renegociación de los crédi-
tos con las entidades banca-
rias, así como una fuerte am-
pliación de capital. Durante 
las últimas horas, la Junta de 
Accionistas, ahora liderada 
por el actual Presidente, José 
Lués Morlanes (aquel líder 
sindical al 1995), ha puesto 
sobre la mesa sus quejas por 
la gestión anterior y pide 
responsabilidades. Por su 
parte, los trabajadores piden 
soluciones, como el medio 
centenar de operarios que se 
concentraron a la puerta del 
hotel del Prado dónde se ce-
lebraba esta junta de accio-
nistas. Una de las medidas 
más dramáticas es sin duda 
el Expediente de Regulación 
de Ocupación (ERO) que se 
plantea por 233 trabajadores 
con una duración máxima de 
ocho meses.

Els efectes de la crisi 
tornen a sacsejar el 
sector de l’automòbil, 

i a les famílies que hi viuen. 
Aquest cop són 126 treba-
lladors i les seves famílies 
de la planta que Merce-
des Benz té a Esparregue-
ra. Aquestes persones es 
podrien quedar gairebé 
dos mesos sense feina, si 
tira endavant l’Expedient 
de Regulació d’Ocupació 
(ERO), que l’empresa ha 
presentat als sindicats. La 
caiguda dels beneficis del 

grup Volkswagen precipi-
ta aquest tipus de mesu-
res anti-crisi, que ja han 
sacsejat les vides de les 
persones que treballen a 
SEAT durant tot l’estiu.

Els sindicats han rebut-
jat de totes totes aquest 
ERO, que s'ha de nego-
ciar en els propers dies 
i podria fer-se efectiu al 
novembre. Així, 126 tre-
balladors dels 290 de 
Mercedes a Esparreguera 
haurien d'anar-se'n a casa 

fins el 2010. I això que la 
planta d'Esparreguera 
s'endu la millor part, ja 
que l'empresa ha plan-
tejat que sigui la factoria 
més gran que té a l'Estat 
Espanyol, la de Vitòria, qui 
pateixi l'expedient més 
nombrós. Mercedes Benz 
ha proposat als sindicats 
un ERO temporal de 70 
dies que afectaria a 2.874 
empleats, gairebé la to-
talitat, ja que en aquesta 
planta hi ha 3.000 treba-
lladors.

Ya no hace tanto calor 
como antes. Los recuer-
dos de las vacaciones ya 

se van quedando atrás y ahora 
el momento exige un nuevo 
desafío para la familia: la vuel-
ta al colegio, a la escuela, o a 
la guardería. Todo eso supone 
más disciplina, cumplimiento 
de horarios, compra de ropa 
o de uniforme, de libros, y una 
infinidad de compromisos 
que exigen un esfuerzo tanto 
para los hijos como para los 
padres. Para muchos de ellos 
la entrada o la vuelta al cole-
gio representa un cambio de-
masiado radical.
 
Año tras año la situación se re-
pite, lo que supone un conside-
rable esfuerzo para reajustarla. 
La adaptación o la readapta-
ción es un proceso que suele 
durar aproximadamente una 
semana, partiendo de la hipó-
tesis de que el ambiente esco-
lar y familiar sea el adecuado. 
Todo dependerá de la actitud 
que tengan los educadores 
y los padres. Ambas partes 
tendrán que estar preparadas 
para transmitir a los niños una 
impresión positiva de lo que 
representa ir o volver al cole-
gio, y apoyarles en la transición 
de las vacaciones a las clases.
 

Todo significa 
cambios
Las vacaciones permiten 
a que los niños estén más 
relajados, sin prisas para 
irse a la cama, sin tener que 
madrugar, etc. Por eso, cuan-
do vuelven al colegio ellos 
pasan de no tener tantas 
obligaciones a tener que es-
tudiar, hacer deberes, etc. Es 
un cambio que provoca al-
gunas alteraciones. De ahora 
en adelante, volver al colegio 
supondrá un gran esfuerzo 
que al paso de los días se irá 
amenizando. Lo mismo ocu-
rre con los niños que irán al 
colegio o a la guardería por 
primera vez. Pasan de estar 
más en casa para compartir 
ambiente con otros niños y a 
estar bajo la responsabilidad 
de otras personas y de otras 
reglas. Aparte de los hora-
rios, el niño podrá enfrentar-
se también a otros cambios. 
Puede que tengan nuevos 
profesores, nuevas materias, 
nuevo grupo de compañe-
ros, o aún nuevo colegio. En 
todos los casos, el ánimo de 
los padres debe ser esencial-
mente positivo para el hijo.

La adaptación: lo 
más importante
 Cuando el niño va a la guar-
dería o la escuela por primera 
vez normalmente se aplica 
un horario de adaptación 
para que poco a poco el niño 
se vaya acostumbrando a la 
nueva realidad. Todo depen-
derá de la disponibilidad de 
tiempo que tengan los padres 
y de las normas de la escuela. 
Hay algunos padres que pre-
fieren dejar al niño a tiempo 
integral en la guardería des-
de su primer día, mientras los 
educadores afirman que será 
más beneficioso para el niño 
que tenga un tiempo para 
adaptarse a la nueva realidad. 
De todos modos, es necesa-
rio tener mucha paciencia y 
comprensión con los niños, 
y a la vez demostrarles todo 
con mucho entusiasmo y po-
sitivismo.

Para los niños mayores, los 
que ya están acostumbrados 
al mundo escolar, los "ve-
teranos", la adaptación casi 
nunca es un problema. De-
pende mucho de su carác-
ter. Cada niño reacciona de 
una forma distinta y en esta 
situación no se puede hacer 
comparaciones.
 

¿Como deben 
actuar los 
padres?
Tanto para el ingreso como 
para la vuelta a la escuela o al 
colegio, es fundamental que 
el niño cuente con el apoyo 
y el ánimo de sus padres. Es 
necesario que se críe un am-
biente familiar favorable en 
casa para que el niño se sien-
ta más seguro y más apoya-
do para adaptarse al nuevo 
ritmo de vida. El compor-
tamiento que tenga tu hijo 
es muy comprensible. Ellos 
reaccionan a los cambios del 
mismo modo que nosotros, 
los adultos. Es como cuando 
vamos a un trabajo por pri-
mera vez. Nos ponemos ner-
viosos, ansiosos, y a los niños 
se les pasa lo mismo, aunque 
lo exteriorice y manifieste de 
una forma distinta. Por esta 
razón, los padres debemos 
hablar con nuestros hijos 
acerca de la nueva situación, 
transmitirles confianza, pe-
dirles su colaboración y su 
comprensión, y demostrar-
les los seguros y tranquilos 
que estamos de que ellos 

se vayan al colegio. Es ne-
cesario destacar los cam-
bios positivos que el nuevo 
cotidiano les traerá, como 
también participar de cerca 
de todo el proceso, es decir, 
comprar los libros y forrarlos 
con ellos, ordenar la ropa o el 
uniforme, y acompañarlos al 
colegio por lo menos duran-
te la primera semana.

En resumen, que los padres 
hablen con sus hijos de sus ca-
pacidades, ilusiones, habilida-
des y expectativas hacia esta 
nueva etapa, contribuirá a que 
los niños se sientan arropados 
y capacitados a salir adelante 
ante las dificultades que se les 
puedan presentar, fomentan-
do así su autoestima. Lo único 
que no se pueden hacer los 
padres es exigir que todo sea 
perfecto y maravilloso desde 
el primer día.
 

Este es un momento complicado o excitante tanto para 
padres como para sus hijos. Al stres post vacacional se une 
uno de los momentos claves del año, la vuelta al colegio 
de los más pequeños. Para ayudar a los padres en esta si-
tuación existen muchos consejos y recursos. No te lleves 
las manos a la cabeza y empecemos.

Realizar juntos 
los preparativos 
les ayudará en 
este proceso:

Forre los libros e 
identifícalos con 
el nombre de tu 
hijo, con él.
 
Ayude a tu hijo 
a eligir el ma-
terial escolar 
que desee usar, 
como lápices, 
cuadernos, la 
ropa (en el caso 
de que no use 
uniforme). Que 
el niño participe 
con su opinión 
en las compras.
 
Deje que tu hijo 
elija la mochila 
en la que llevará 
sus libros, bien 
como su estu-
che.
 
Ayude a tu hijo 
a que se vaya 
adaptando al 
horario esco-
lar un par de 
semanas antes 
del inicio de las 
clases.
 
Que tengáis mu-
cha paciencia.

La planta de La Seda del Prat
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vERòNICA FORQUè AMB ‘LA ABEJA REINA’, 
RAIMON I Mª DEL MAR BONET I ‘UNA 
COMèDIA ESPANyOLA’ DE SÍLvIA MUNT 
OBREN LA TARDOR A L’AUDITORI 

MáS DE 25.000 PERSONAS 
DISFRUTAN DE LOS 
CONCIERTOS DE LA 
FIESTA MAyOR

CORNELLÀ VILADECANS

La programació Teatre L’Auditori ofereix un abonament de 54€ vàlid per als tres 
espectacles de la temporada. Ja es poden comprar les entrades on-line a través 
de  HYPERLINK "http://www.auditoricornella.com" www.auditoricornella.com 

La programació “Teatre L’Auditori”, organitzada per L’Ajuntament de Cornellà, presenta aquesta tardor tres nous espectacles 
de primer nivell. Verònica Forquè inaugura la temporada el proper 4 d’octubre protagonitzant ‘La Abeja Reina’, una comè-
dia de diàleg divertit i alhora enginyós. L’1 de novembre serà el torn de gaudir amb un concert únic a càrrec de Raimon i 

Mª del Mar Bonet. Tanmateix, el 22 de novembre L’Auditori acollirà dalt del seu escenari ‘Una comèdia espanyola’ dirigida per 
Sílvia Munt que farà una radiografia d’una família qualsevol amb una trama subtil i intel·ligent. Amb aquesta nova proposta, la 
programació estable ‘Teatre L’Auditori’ presenta aquestes tres noves cites a la ciutat amb l’objectiu de promoure la cultura des 
de tots els vessants i fer-la arribar a tots els públics amb un abonament de 54€ vàlid per als tres espectacles de la temporada. 

La programació ‘Teatre-L’Auditori’ té l’objectiu de promoure la cultura des de tots els vessants i fer-la arribar a tots els públics. 
La nova proposta porta a Cornellà obres i artistes de gran qualitat a preus molt assequibles. L’entrada per a assistir al concert 
de Raimon i Mª del Mar Bonet té un cost de 25€ si és anticipada i de 30€ en taquilla. L’entrada anticipada del primer i del tercer 
espectacle té un cost de 18€ i de 22€ en taquilla el dia de la representació. També es pot adquirir un abonament especial vàlid 
per a les tres cites de la propera tardor per tan sols 54€. 

‘La Abeja Reina’ toca di-
versos temes vers la his-
tòria d’una mare i un fill 
que posa en evidència la 
distància entre la realitat 
i el que percebem d’ella. 
Aquesta comèdia, estre-
nada originàriament en 
el Royal National Thea-
ter, va guanyar el Critic’s 
Circle Theater Award i 
ara arriba a L’Auditori 

protagonitzada per Verò-
nica Forquè el proper 4 
d’octubre a les 19 hores 
sota la direcció de Mi-
guel Narros qui ha estat 
guardonat amb el Premi 
Max d’Honor 2009. Es 
tracta d’una obra diver-
tida de diàleg enginyós, 
intel·ligent i amb unes 
interpretacions fantàsti-
ques.

Comèdia amb verònica Forquè - “La Abeja Reina”  - 4 d’octubre – 19 hores

L’1 de novem-
bre L’Auditori 

oferirà una 
e x c e l · l e n t 

o p o r t u n i t a t 
per a veure a 

Raimon i Mª del 
Mar Bonet dalt 

de l’escenari. La 
figura de Raimon 

és sinònim de dig-
nitat i d’amor vers 

a la cultura catalana vista 
com a nexe d’unió cor-
dial entre els territoris 
de llengua catalana, més 
enllà de la interpretació 
política. Compartirà es-
cenari amb ell la mallor-
quina Mª del Mar Bonet 
amb la seva música que 
continua sent un pont de 
diàleg entre les cultures 
del Mediterrani. 

Concert - “Raimon i Mª del Mar Bonet”  - 1 de novembre - 19 hores

I el 22 de novembre, Sílvia 
Munt tancarà la temporada 
estable de tardor a L’Auditori 
escenificant “Una comèdia 
espanyola” sota la seva direc-
ció. Aquesta coproducció de 
Bitò Produccions, del Centro 

Dramático Nacional i de Tea-
tre Nacional de Catalunya 
compta amb un repartiment 
de luxe encapçalat per Ra-
mon Madaula, Xicu Masó, 
Maria Molins, Mónica Ran-
dall i Cristina Plazas. 

La darrera creació de Silvia Munt - “Una comèdia espanyola”  - 22 de novembre - 19 hores

Més informació sobre la venda anticipada d'entrades:

Per telèfon: 93-474 02 02 (de dilluns a divendres, de 9 a 14 hores)
A la recepció de l'Auditori 

(c/Albert Einstein 51, de dilluns a divendres de 9 a 14 hores)
On-line: www.auditoricornella.com

La música ha sido un año 
más la actividad estrella de la 
Fiesta Mayor de Viladecans. 
El éxito de público ha vuelto 
a acompañar los conciertos, 
aun cuando las actividades 
infantiles y las actividades 
tradicionales también han te-
nido este año un gran segui-
miento ciudadano. Manolo 
Escobar reunió al parque del 
Torrente Ballester alrededor 
de 18.000 personas en una 
de las actuaciones musicales 
más seguidas de la historia 
de la Fiesta Mayor. El can-
tante de 'coplas' levantó una 

gran expectación y no de-
fraudó los asistentes con un 
concierto intenso. En el mar-
co del Festival Vitamina para 
jóvenes, Ojos de Brujo reunió 
unas 8.000 personas, que se 
habían ido acercando

ya al escenario de conciertos 
mientras actuaban Toni Beiro 
& La Resistencia. Domingo 
por la noche, la actuación 
del grupo granadino Lori 
Meyers y la sesión de Miqui 
Puig y 2mangui DJ's contó 
con unos 2.000 seguidores al 
parque de la Marina.

Después de muchos años vi-
viendo una fiesta mayor, tuve 
la necesidad incontrolable 
de saber exactamente qué es 
este tipo de fiesta. Según el 
antropólogo Salvador Palo-
mar, experto en el estudio de 
este tipo de festejos, una fiesta 
mayor “es la fiesta más impor-
tante de cada pueblo, villa y 
ciudad (…) Las fiestas mayo-
res son el punto de encuentro 
de una comunidad que se re-
úne anualmente alrededor de 
lugares comunes para festejar, 
y que se identifica como colec-
tivo a partir de unos referentes 
simbólicos compartidos”. Un 
escalofrío recorrió entonces 
todo mi cuerpo, y los inte-
rrogantes afloraron: ¿la fiesta 
mayor de Viladecans es, pues, 
realmente una “fiesta mayor”?

La noticia es que los conciertos 
de música son los grandes pro-
tagonistas de las jornadas fes-
tivas. Ahora, si nos paramos a 
pensar en los elementos tradi-
cionales “que identifican como 
colectivo” y donde en teoría 
“son el punto de encuentro 
de una comunidad”… ¿Cuánta 
gente ha asistido a el correfoc, 
la cercavila, el pregón…? En-
tonces, ¿Cuáles son los “sím-
bolos compartidos”? ¿Manolo 
Escobar? ¿Ojos de Brujo?

A lo mejor es que la realidad 
social de Viladecans y casi del 
resto de la comarca es tan di-
versa que las tradiciones ya 
no tienen sentido. Los espec-
táculos de masas, desalmados 
y hechos para todo tipo de 
públicos (edades, razas, orí-
genes…), que consistan sólo 
y simplemente a entretener, 
son los verdaderos momen-
tos de “fiesta mayor”.

Pero entonces, ¿por qué de-
cenas de persones llevan casi 
un año dejándose los cuer-
nos para buscar un elemento 
identificador y cohesionador 
de la sociedad viladecanen-
se? Hablo, por supuesto del 
Mamut. A raíz del descubri-
miento de unos restos pre-
históricos de este animal tan 
mitificado, a unos cuantos 

vecinos se les ocurrió coger 
este símbolo para crear un 
eje vertebrador de las fiestas, 
y así combatir el agrio desal-
me que sufren los festejos. 
Pero la puesta en escena de 
la idea no podría haber sido 
peor. Y no por la calidad de la 
“perfomance” en si, sino por 
la fría, gélida acogida por par-
te de los vecinos (pocos) que 
se encontraban en la plaça de 
la Vila, esperando “ansiosos” 
la llegada del elemento verte-
brador, alias Mamut.

Y es una lástima. Porque el es-
truendo de Manolo Escobar 
aún hace temblar las piernas 
a los vecinos que creían que 
podían darle un valor añadi-
do a las fiestas, que ven cómo 
en poblaciones con recursos 
económicos y humanos no-
tablemente inferiores que 
Viladecans organizan unas 
juergas de padre y señor mío 
con una participación vecinal 
que bate récords.

El día de fiesta mayor (por su-
puesto día festivo en Vilade-
cans), salía de casa dándole 
vueltas a todo el embrollo. Pen-
sé que tenía que ser optimista, 
pues era el primer año que se 
intentaba crear una actividad 
diferente, y que a medida que 
pasen los años y el Mamut 
aparezca siempre, pues la gen-
te se lo apropiará y lo acabará 
haciendo suyo. Paseaba por las 
calles desiertas de Viladecans, 
con todos los comercios cerra-
dos (pues claro, era día festivo), 
y me sorprendieron tres mu-
jeres de edad avanzada que 
hablaban a voces en la plaza. 
Una, que llevaba consigo un 
carrito de la compra, les decía 
a las otras dos: “¡Qué rábia! Ba-
jaba a comprar el pan y unas 
cosas pa’ la casa como cada 
día y parece que está todo ce-
rrado”. Para más sorpresa, las 
otras asentían con la cabeza y 
decían “¡Y yo, y yo!”, “¿Pero qué 
pasa hoy?”.

Hay que ser optimista. Aun-
que los propios vecinos de 
la ciudad no sepan ni qué día 
es el de la fiesta mayor.

OPINIÓ
Marc Pidelaserra

COMO UN 
MAMUT EN UNA 
CACHARRERÍA
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CULTURA

VILADECANS

CLASSIC vILA: DECENAS DE 
COCHES ANTIGUOS y 
CLáSICOS EN vILADECANS

La presentación oficial 
fué el día 6 de septiem-
bre, durante la Fiesta 

Mayor en Viladecans, con 
una muestra de todos los 
vehículos de la asociación 
en Parque de la Marina.

Classic Vila tiene intención 
de hacer varias concentra-
ciones al año: una especí-
fica de Seat 600 (que ya se 
hacía con anterioridad y 
es el embrión de la asocia-
ción), y otras de toda clase 
de vehículos, con la cola-
boración del Ayuntamien-
to y otras entidades de la 
ciudad. De este modo, ya 
se ha hablado con el Ayun-
tamiento con la intención 
de poder realizar encuen-
tros en el Parque de la Ma-
rina el primer domingo de 
cada mes, para que todo 
el mundo que pasee por 
el parque pueda ver toda 
la colección de vehículos 
clásicos y antiguos que 
tienen los 36 socios de la 
asociación.

Varios vecinos de la ciudad y de la co-
marca han fundado esta asociación 
de amantes de los vehículos antiguos 
y clásicos, con el objetivo de hacer 
muestras, conseguir nuevos vehículos, 
intercambiar experiencias y difundir la 
historia del automóvil de nuestro país.

Existen dos categorías, 
una para adultos y otra 
juvenil. En la primera 

pueden participar las per-
sonas mayores de 18 años 
y no se deben cumplir más 
requisitos, mientras que en 
la juvenil, para menores de 
18 años, es necesario estar 
censado en Sant Vicenç dels 
Horts. 

Todos los concursantes pue-
den presentarse al tema de 
nuevas tecnologías, pero 
con respecto a las otras dos 
categorías, color y blanco y 
negro, sólo podrán optar a 
uno. Pueden presentar un 
máximo de cinco fotogra-
fías por tema, inéditas, no 
premiadas ningún otro con-
curso y originales del con-
cursante que las presente. 
Las bases establecen que no 
se admitirán las reproduc-
ciones. 

ESPLUGUES

SANT VICENÇ DELS HORTS

ESPLUGUES: FESTES MAJORS 
O FESTA MAJOR?

18 AñOS DEL CONCURSO DE 
FOTOGRAFÍA SANTIAGO ARIzÓN

Esplugues, com altres 
municipis, compta amb 
dues festes majors. La 

Festa Major petita, per Santa 
Magdalena a finals de juliol i 
amb un marcat tarannà de ti-
pus tradicional i la Festa Major 
principal, per Sant Mateu, al 
voltant del 21 de setembre.
 
El fet que la Festa Major de 
Sant Mateu estigui tan a 
prop de les festes de la Mer-
cè des de sempre ha sigut un 
fet destacat, ja que a vega-
des s’ha hagut de triar entre 
la oferta de la veïna ciutat 

de Barcelona i les festes del 
municipi. Això, sumat a la 
inestabilitat meteorològica 
inherente al mes de setem-
bre, que en els darrers anys 
ha provocat l’anulació de di-
versos concerts i el fet que al 
setembre tot just s’ha tornat 
a la feina ha provocat que 
s’alcin diverses veus dema-
nant la unificació de la Festa 
Major al mes de Juliol.
 
En diversos foros, tant polí-
tics com de la vida asociati-
va de la ciutat s’ha plantejat 
aquest fet, i sembla ser que 

per part de l’Ajuntament 
hi ha una certa voluntat 
d’escoltar i valorar aquesta 
opció. El propi portaveu de 
l’Ajuntament, Enric Giner, va 
obrir en el darrer debat a ETV 
la porta a aquesta consulta.
 
Així doncs, pot ser que es 
posi sobre la taula la posi-
bilitat d’unificar les festes 
en una única Festa Major, 
coincident amb Santa Mag-
dalena i durant el mes de Ju-
liol, més acord amb el clima 
i amb la participació de la 
ciutadania.

ROSARIO FLORES, 
PROTAGONISTA DE LA 
FESTA MAJOR D'ESPLUGUES

Normalment els mesos 
de setembre són espe-
cialment odiats. La tor-

nada de les vacances és bas-
tant dura tan pels grans com 
pels petits, i el mal humor es 
palpa. Però tenir tot just tor-
nar de l'agost una festa ma-
jor potser ajuda a començar 
amb bon peu un nou curs. 
Els espluguencs gaurdiran, 
del 18 al 21 de setembre, una 
Festa Major amb centenars 
d'activitats per a tothom.

El divendres 18 comença la 
festa amb el tret de sortida 
habitual: el pregó. Enguany, 
l'encarregada serà la Carme 
Pallarès, que és la presiden-
ta de l'Associació de Dones 
de La Plana. Això sí, el pregó 
anirà amenitzat per les colles 
de la vila (castellers, diables, 
bastoners...), que faran un 
recorregut pels carrers fins 
l'Ajuntament per donar la 
benvinguda a la festa. Des-
prés, els diables prendran el 
relleu i s'organitzarà un co-
rrefoc i un cercatasques. A la 
nit, qui tingui ganes de mar-
xa pot anar a la Rambla del 
Carme, on hi hauran els dj de 
Ràdio Flaixbac, que aquest 

estiu punxen en diverses lo-
calitats amb la seva "Va parir 
Tour".

Dissabte 19 i diumenge 20 
són bàsicament esportius. 
El cap de setmana les enti-
tats esportives de la ciutat 
han organitzat un no parar 
de torneigs: XXXIV Torneig 
d'Handbol, a l'Avenç un 
torneig de billar, de dards, 
Torneig de Natació Ciutat 
d'Esplugues, Torneig de Pe-
tanca de Festa Major, torneig 
de tenis taula, d'escacs... 
També en cap de setmana se 
celebrarà la Fira Medieval, als 
voltants de l'Església. Els més 
petits podran pujar en poni, i 
els més grans podran tornar 
uns segles enrere anant amb 
tartana.

El dissabte, a les sis de la tar-
da, hi haurà la cercavila de la 
Festa Major, amb les colles 
de la ciutat i els geganters, 
que recorreran els carrers 
cèntrics de la ciutat. També 
hi haurà una prèvia de la jor-
nada castellera que es farà 
el diumenge, amb les colles 
d'Esplugues i Cornellà. I a la 
nit, el gran correfoc, que cre-

marà els darrers cartutxos 
abans que la Unió Europea 
el vulgui prohibir. I si és dis-
sabte, això vol dir gran con-
cert. A la Rambla del Carme 
hi actuarà la Rosario Flores, 
que oferirà temes del seu 
darrer àlbum i farà cantar 
flamenc a tots els que s'hi 
acostin. Pels què els agradi 
un altre estil, al Parc de les 
Tres Esplugues hi actuaran 
La Cuerda Floja, Kayo Mala-
yo i The Penguins.

El diumenge 20 és dia de 
castellers. A les 11 del matí 
la plaça de Santa Magdale-
na cridarà "Amunt i força", i 
la colla d'Esplugues farà una 
exhibició. A la nit, concert 
nostàlgic per a molts veïns: 
Los Diablos. Qui s'acosti a 
la Rambla del Carme podrà 
gaudir dels temes més en-
ganxosos dels anys 70 de la 
mà d'aquesta mítica forma-
ció.

I el dilluns 21 quedarà la ci-
rereta del pastís. El gran es-
pectacle piromusical que es 
farà a la Plaça Catalunya a 
les deu de la nit. Bona Festa 
a tothom!! 

La cantant és el plat fort d'una festa major amb centenars 
d'activitats, que se celebrarà del 18 al 21 de setembre. Un 
cop més les entitats s'han bolcat en els preparatius de la 
gran festa, i els castellers i la cercavila, el mercat medieval i 
els torneigs esportius prenen el protagonisme.El Ayuntamiento de Sant Vicenç dels 

Horts ha convocado la 18a edición del 
concurso de fotografía Santiago Ari-
zón que mantiene las características 
de ediciones anteriores. En las bases, 
se establece, como es tradicional, que 
las fotografías que se presenten ten-
drán que adaptarse a los temas del co-
lor (libre), blanco y negro (libre) o las 
nuevas tecnologías (libre).

Los trabajos se tienen que 
presentar en la concejalía 
de Cultura, en Can Coma-
mala (c. Pare Jacint Verda-
guer, 105-113) hasta el 22 
de septiembre a las tres de 
la tarde. 

Las fotografías ganadoras y 
finalistas se conocerán en 
un acto público que se ce-
lebrará el día 2 de octubre 
en El Molí dels Frares (plaça 
del Molí, 1). Los autores de 
estas obras obtendrán los 
premios siguientes: en la 
categoría juvenil, el gana-
dor conseguirá 120 euros 
y el segundo premio será 

de 90 euros; y en la cate-
goría de adultos, el gana-
dor tendrá un premio de 
150 euros, el segundo 120 
euros, y habrá también un 
premio local dotado con 
90 euros. En caso de que el 
ganador o finalista de algu-
na de las modalidades de 
la categoría de adultos sea 
una persona censada en 
Sant Vicenç dels Horts, au-
tomáticamente se declarará 
desierto el premio local por 
esta modalidad. La dotación 
económica de los premios 
es la misma para los tres te-
mas (color, blanco y negro y 
nuevas tecnologías).



19Setembre - Octubre 09 | LA PREMSA DELBAIX

LLEGA LA TDT PREMIUM PLASMA, LCD y PRONTO...
OLED

TECNOLOGIA

Oled es la tecnología de 
diodos orgánicos que 
darán vida a la nueva 

generación de pantallas con 
un menor grosor, menor 
consumo, más calidad de 
imagen y flexibilidad.

Los diodos led orgánicos 
(Oled por sus siglas en in-
glés) se diferencian de otros 
tipos de diodos emisores 
de luz en sus componen-
tes, que mejoran las pres-
taciones de muchos de los 
aspectos de otras tecnolo-

gías aplicadas a las panta-
llas. El funcionamiento de 
una pantalla Oled se basa 
en una serie de puntos si-
tuados sobre una superficie 
que se iluminan y cambian 
de color en función de la in-
tensidad del estímulo eléc-
trico que reciban.

A diferencia de las pantallas 
LCD, no es necesaria una 
iluminación posterior de los 
leds, y por tanto, la profun-
didad y definición del color 
negro, la ausencia de luz, 

ofrece unos resultados muy 
superiores a otros modelos.

Una de las grandes ventajas 
de estas pantallas es su gro-
sor, entorno a los 3 milíme-
tros, su calidad de imagen 
y su flexibilidad. De este 
modo podremos dejar de 
tener nuestros televisores 
de forma frontal pudiendo 
adaptarlos a nuestros mue-
bles y paredes, además de 
poder guardarlos como si de 
un mantel se tratase siempre 
que no vayamos a utilizarlo.

De momento, el único 
canal que emite en esta 
modalidad de pago por 

visión es Gol Televisión, del 
Grupo Mediapro, que dedica 
la totalidad de su programa-
ción al futbol ofreciendo los 
partidos de las diferentes li-
gas internacionales. La posi-
bilidad de ver este nuevo ca-
nal ha sido y está siendo un 
auténtico dolor de cabeza 
para muchas personas debi-
do a las necesidades técnicas 
relacionadas.
 

¿Que és la TDT 
de pago?
A través de la Televisión Di-
gital Terrestre, todos reci-
bimos en nuestros hogares 
diferentes canales.Hasta 
ahora con nuestro receptor 
convencional podíamos ver 
todos los canales que emi-
tían, ya que lo hacían en 

abierto. A partir de ahora se 
incorpora un nuevo grupo 
de canales que necesitan 
que el usuario se abone o 
haga un pago puntual para 
poder ver determinados 
contenidos. A esto se le lla-
ma Acceso Condicional.
 

¿Que necesito 
para poder ver 
la TDT de pago?
En el caso de que su televisor 
sea muy nuevo, puede incor-
porar una ranura denomi-
nada PCMCIA, que permite 
insertar el tarjetero CAM y 
la tarjeta de abono al canal 
deseado permitiéndo así la 
decodificación y el acceso al 
contenido. En caso de que 
su televisor no disponga de 
esta ranura PCMCIA, deberá 
adquirir un receptor TDT Pre-
mium, que incorpora dicha 
ranura en el receptor permi-

tiendo también el acceso.

Aunque muy pocas unida-
des, estos equipamientos 
técnicos se encuentran dis-
ponibles desde hace algunas 
semanas en grandes super-
ficies y distribuidores auto-
rizados.
 

¿Que oferta 
existe en TDT 
Premium?
De momento el único canal 
que emite en esta modali-
dad es Gol Televisión, pero el 
resto de operadores tienen 
la posibilidad de crear y co-
mercializar canales de pago. 
Una vez adquirido el equipo 
TDT Premium se podrá ac-
ceder a cualquier canal de 
pago futuro simplemente 
abonándose y intercambian-
do las tarjetas de abonado 
de Acceso Condicional.

En el último momento y rozando el lar-
guero, por utilizar un símil futbolísitico, 
ha llegado la TDT de pago a nuestros 
hogares. Con la aprovación legislativa 
de esta modalidad de televisión a finales del verano por el 
consejo de ministros se abre la puerta a la emisión de con-
tenidos de pago a través de la Televisión Digital Terrestre.

Llega una nueva generación en pantallas, tanto para 
televisores como para ordenadores portatiles. Atrás 
quedarán las pan-
tallas de Plasma, 
las LCD, etc. y aun-
que de momento 
está en periodo 
de desarrollo, el 
futuro parece que 
camina hacia las 
siglas OLED.

• Nueva línea Memory Stick Micro™ 
(M2™) ideal para PSPgo: tarjetas de 
8 y 16 GB

• Enorme capacidad extra para jue-
gos, música, películas e imágenes.

• Adaptador gratuito tamaño Duo 
para usar también con otros sistemas 
PSP (PSP-3000, PSP-2000 y PSP-1000)

Octubre será el mes de 
lanzamiento de PSPgo, 
una nueva evolución de 
la PSP de Sony Compu-
ter Entertainment Inc. 
Con su diseño altamen-
te portátil y orientación 
al contenido digital, 
PSPgo ocupará su lugar 
junto a la PSP-3000 para 
ofrecer la experiencia 
móvil para juegos defi-
nitiva.

Memory Stick™ Micro 
es la forma perfecta de 
sacar el máximo prove-
cho a su PSPgo. La tar-
jeta M2 de 16 GB dobla 
la memoria estándar, 
incrementando drás-
ticamente la gama de 

juegos, películas, músi-
ca e imágenes a su al-
cance. El Memory Stick 
Micro también incluirá 
un adaptador gratuito 
tamaño Duo, para facili-
tar al usuario utilizar su 
tarjeta M2 con sistemas 
PSP que ya posea (PSP-
3000, PSP-2000 y PSP-
1000).

La alta capacidad de las 
tarjetas M2 de 8 y 16 
GB ofrece un alto valor 
añadido para los pro-
pietarios de PSPgo que 
quieran conseguir lo 
mejor de su consola. El 
gran aumento en capa-
cidad es una invitación 
abierta a descargar más 

AUMENTE LA MEMORIA DE SU PSPTM

juegos y películas de 
Playstation®Network, lo 
que significará más en-
tretenimiento entre sus 
manos cuando y donde 
lo quiera. Con tanto es-
pacio para jugar, tam-
bién hay sitio para una 
gran colección de mú-
sica y fotografías. La tar-
jeta M2 de 16 GB puede 
albergar 7 juegos PSP 
(basándose en un tama-
ño medio de 700 MB), 4 
películas (aproximada-
mente 1,5 GB cada una), 
900 canciones (Mp3 de 
4 minutos de media y 
128 Kbps) y 2.000 fotos 
(con una resolución de 
5 megapíxeles).

Memory Stick™ es la 
compañera ideal de 
cualquier sistema PSP. 
A partir de octubre, to-
dos los propietarios de 
PSP tendrán una amplia 
variedad de productos 
Memory Stick que se 
adaptarán a cada ne-
cesidad. Además de las 
nuevas tarjetas M2 de 
8 y 16 GB, también hay 
disponible toda una 
gama de tarjetas Me-
mory Stick PRO Duo™ 
en tamaños desde 2 
hasta 16 GB.

PvPO: 
M2 8 GB: 39,00 €; 
M2 16 GB: 78,00 €

LLEGA EL FINAL DE LOS PROBLEMAS DE MEMORIA PARA LA CONSOLA PORTáTIL DE SONy
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ADIÓS A DANI JARQUE
CORNELLÀ

El futbolista del RCD Espanyol, nacido en Sant Boi, fa-
lleció el pasado 8 de agosto en el stage de pretem-
poada de su equipo en Italia. Miles de aficionados 
y representantes del mundo del fútbol acudieron a dar el 
último adiós al jugador, entre ellos miembros del CF Coope-
rativa, equipo donde inició su formación como futbolista.

El mundo del fútbol tuvo 
que lamentar, este ve-
rano, otra gran pérdida. 

Dani Jarque, medio del RCD 
Espanyol, falleció el pasado 8 
de agosto durante la concen-
tración del equipo en Italia.

La presente temporada de-
bía ser especial para el juga-
dor de Sant Boi, acababa de 
hacerse con el brazalete de 
capitán –hasta ahora en po-
sesión de Raúl Tamudo-,  se 
convertía así en un puntal 
del equipo y, a nivel perso-
nal, iba a ser padre.

Ese mismo día 8 de agosto 
y los posteriores, miles de 
seguidores del Espanyol y 
aficionados al fútbol se acer-
caron al Estadio de Cornellà-
El Prat para rendir homenaje 
al futbolista. En la puerta 21 
–en honor al dorsal de Jar-

que- flores, bufandas de di-
ferentes equipos de fútbol, 
velas y mensajes de ánimo, 
recordaban la trágica pérdida 
del jugador. Un suceso que a 
todo el mundo le hizo recor-
dar al sevillista, Antonio Puer-
ta, otro joven jugador que 
perdió su vida en el fútbol.

Entre tanta camiseta de fút-
bol, destacaba una, de gran 
importancia en la carrera 
de Dani Jarque. Los colo-
res amarillo y negro del CF 
Cooperativa de Sant Boi de 
Llobregat recordaban los 
inicios del jugador, donde 
militó desde los ocho hasta 
los doce años, momento en 
que inició su vida deportiva 
en las categorías inferiores 
del RCD Espanyol, hasta el 
momento de dar el gran sal-
to. El 20 de octubre de 2002 
Dani Jarque debutó en el 

primer equipo españolista, 
pero no fue hasta el 2004, de 
manos de Miguel Ángel Loti-
na cuando pasó a tener ficha 
en el primer equipo.

Una carrera ascen-
dente que había 
llegado a uno 
de sus puntos 
álgidos el pa-
sado 18 de julio, 
cuando Mauricio Po-
chettino le otorgaba 
el brazalete de capitán 
el club blanquiazul.

El día 11 de agosto cuando 
se dispuso la capilla ardien-
te de jugador en el nuevo 
estadio del Espanyol en Cor-
nellà, donde asistieron re-
presentantes de equipos de 
la primera división española 
y de la liga Adelante.

Patricia Nebot
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vILADECANS CAP AL CIM DEL 
SHISHA PANGMA

EL CB CORNELLÀ DEBUTARÀ A LA 
LEB OR CONTRA EL vIvE MENORCA

VILADECANS

CORNELLÀ

PEDRO TORRES:  
CASTELLBISBAL: C/Pep Ventura, nº3 • Tel. 658 90 87 51 • BCN
EL VENDRELL: C/La Siesta, 36 • Tel. 620 08 34 14 • TARRAGONA

www.gespaclub.com

Especialistas en cesped artificial

CASTELLBISBAL • Barcelona • Tel. 658 90 87 51
EL VENDRELL • Tarragona • Tel. 620 08 34 14

peche.torres@gmail.com

ROMPE CON LOS ETERNOS 
PROBLEMAS DEL CESPED NATURAL

Distribuidor exclusivo para uso doméstico de Italgreen, 
fabricante de césped sintético de última generación, reco-
mendado para el uso doméstico y certificado por la FIFA en 
su uso deportivo, te ofrece la posibilidad de tener el jardín 
ideal. Llámanos y te presupuestaremos la mejor opción...

  • SIN MANTENIMIENTO
  • INSTANTANEO
  • MÍNIMO CONSUMO DE AGUA  
     (Cada 2 semanas por limpieza)
  • SIEMPRE VERDE
  • SUAVE AL TACTO
  • SENSACION Y ASPECTO NATURAL
  • RESISTENTE AL PISOTEO
  • ALTA RESISTENCIA U.V.
  • USO TODO EL AÑO
• Tú y tu familia ganareis una zona de recreo hasta ahora restringida, 
  con todas las ventajas del césped natural.

  • MANTENIMIENTO CONTINUO
  • ALTO CONSUMO DE AGUA
  • CONTROL DE RIEGOS
  • CORTES PERIODICOS
  • PLAGAS
  • TRATAMIENTO CON FUNGICIDAS
  • ABONADOS
  • RESIEMBRAS

• Todo esto, para no tenerlo siempre con el aspecto que más nos gustaría.

DESPUÉS

OFERTAS 
ESPECIALES
SEPTIEMBRE
Y OCTUBRE

ANTES

te ofrece la oportunidad de cambiar definitivamente 
la imagen de tu jardín y al mismo tiempo de que 
disfrutes realmente de tu tiempo libre.

L'expedició al Shisha 
Pangma que lidera el 
muntanyenc Juan Carlos 

Vizcaíno Aranda, del Club Alpí 
Baix Llobregat de Viladecans, 
ha estat rebuda per l'alcalde 
Carles Ruiz abans de partir 
cap a l'Himàlaia patrocina-
da per l'Ajuntament de Vi-
ladecans. A més de Vizcaíno, 
formen part de l'expedició 
Nacho Sánchez Lafuente, de 
La Seu d?Urgell, i Ángel Mar-
tín Forero, de La Corunya. 
Els expedicionaris sortiran el 
dilluns de Madrid en un vol 
amb destinació a Katmandú.

El Shisha Pangma, de 8.027 
metres, és l'únic dels 14 cims 
del món que superen els 
8.000 metres d'altitud i que 

està totalment dins de la re-
gió del Tíbet, concretament 
al parc nacional de Langtang. 
L'expedició seguirà una ruta 
pel seu vessant nord amb 
l'objectiu d'arribar al cim cap 
a finals de setembre o princi-
pis d'octubre, la millor època 
de l'any per a assolir-lo pel 
fet de ser l'estació del post-
monsó. El cim és el "vuitmil" 
més proper a l'Everest i va 
ser-ne l'últim dels grans cims 
coronats al planeta, ascendit 
per primera vegada el 1964.

Un precedent 
d'èxit
Aquesta és la segona expedi-
ció a l'Himàlaia del Club Alpí 
Baix Llobregat de Viladecans, 
fundat el 1999. El 2005, la 

bandera de Viladecans ja va 
onejar al cim del Cho-Oyu, de 
8.201 metres. A més, l'entitat 
alpinista ha realitzat altres 
dues expedicions als Andes: 
el 2000, a l'Aconcagua i, el 
2002, a la Serralada Real. Viz-
caíno va participar en totes 
aquestes expedicions i en 
l'última d'elles, al Cho-Oyu, 
també ho va fer Martín. Per 
a Sánchez, en canvi, aques-
ta serà la seva primera ex-
periència en un "vuitmil" i a 
l'Himàlaia.

L'alcalde ha desitjat avui sort 
als expedicionaris, que dona-
ran a conèixer l'esdevenir de 
l'ascensió a través d'Internet 
mitjançant la pàgina web 
www.shishapangma09.com.

El CB Cornellà s'enfrontarà 
al Vive Menorca en la 
jornada inaugural de l' 

Adecco Or que començarà 
el pròxim 2 d'octubre. Els de 
Txema Solsona s'estrenaran 
al Parc Esportiu Baix Llobre-
gat davant un conjunt balear 
que l'any passat va jugar a 
l'ACB i que parteix com un 
dels favorits per a tornar a 
l'elit del bàsquet nacional.
 
El CB Cornellà debutarà a 
la nova categoria, després 
d'aconseguir l'ascens la tem-
porada passada en la Final 
a Quatre de Fuenlabrada, el 
pròxim 2 d'octubre davant 
un complicat rival com el 
Vive Menorca. Cap recordar 
que els balears són un dels 
favorits a ascendir a la ACB 
després de perdre precisa-
ment aquesta categoria en 
l'última campanya.

En la segona jornada, els del 
Baix Llobregat viatjaran a te-
rres canàries on s'enfrontaran 
al Ciudad de la Laguna, men-
tre que en la tercera jornada 
rebran la visita d'un altre 
dels "grans" de la categoria, 
el Bàsquet León. En l'últim 
partit de Lliga, el CB Cornellà 
s'enfrontarà al Clíniques Rin-
cón malagueny. El CB Corne-
llà, a l'espera de la inscripció 
definitiva del CB Vigo, tindrà 
una jornada de descans (6 
jornada, 01-11-2009).
Els derbis catalans seran en 
les següents dates: 
CB Cornellà-Sant 
Josep de Giro-
na (12 jornada 
-04-12-2009 i 29 
jornada -19-03-
2010-) i CB Corne-
llà-CB Tarragona 
2017 (14 jorna-
da -18-12-2009 

i 31 jornada -02-04-2010).

Txema Solsona destaca del 
partit inaugural davant el 
Vive Menorca que "serà un 
rival dur ja que està confec-
cionant un equip molt com-
petitiu que, sense cap dubte, 
lluitarà per tornar a la ACB. A 
més, amb Paco Olmos hi ha 
una bona relació ja que en 
cert moment va voler que 
treballéssim junts".

L'alpinista viladecanenc Juan Carlos Vizcaíno intentarà fer 
el cim d'un altre vuit mil de la cordillera de l'Himalaya des-
près d'haver aconseguit al 2005 el Cho Oyu.

L'Alcalde de Viladecans Carles Ruiz va rebre a l'alpinista Juan Carlos Vizcaíno
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Casting selección:
93 200 71 88

Agencia de Modelos
necesita chicos/as 
de 14 a 28 años para 
desfiles, anuncios, 
T.V., fotografía...

Tel. 626 42 30 12

EN CORNELLÀ
Alquilo piso de 2 hab. 
ascensor, 2º de altura, 

metro, bus, tranvía, 
Agua, Luz y Gas. 

AMUEBLADO

SU 
PUBLICIDAD AQUÍ

LLAME AL 
615 87 33 44

ANUNCIOSCLASIFICADOS
¿Quiere insertar un anuncio clasificado?

5 envío
Debe hacernos llegar este cupón debidamente cumplimentado 

junto al comprobante de ingreso del importe del anuncio por:

mail: clasificados@lapremsadelbaix.es

pago
Háganos un ingreso por el importe de su publicidad (multipli-
que el precio del anuncio por la cantidad de meses que debe 

ser publicado) en la siguiente cuenta bancaria.

Santander - 0049 - 1782 - 56 - 2010003850

texto2 Escriba el texto que quiere publicar dentro de las casillas con 
letra clara y en mayúsculas.

Marque con una X el tipo de anuncio que quiere publicar.
formato1

duración3 Marque con una X el tiempo de duración de su anuncio.

1 mes 2 meses 3 meses 4 meses 5 meses 6 meses

7 meses 8 meses 9 meses 10 meses 11 meses 1 año

CORNELLÀ
Alimentación ALÍ 
C/ Rubio i Ors
Forn Pahosa  
C/ Rubio i Ors, 59 
93 474 46 81
Rostissería Can Pere 
C/ Rubio i Ors, 244 
93 377 84 98
Super Xpress 
C/ Rubio i Ors, 238 
93 512 02 02
Frutas y Verduras LUNA 
Rambla Anselm Clavé  
(esq. Eduard Guisbert)
Forn Degustació Rambla 
C/Menendez Pelayo  
(esq. Rbla. Anselm Clavé)
Mercat del Centre 
Plaça de Lluis Company
Mercería Brillas 
C/ Sant Geroni
Panadería Alimentación 
C/ Sant Geroni, 37 
93 475 20 29
Cervecería CHIQUI 
Paseo de los Ferrocarriles Catalanes 
93 475 36 85
Pavelló de Basquet 
C/ Marques de Cornellá
Restaurante El Parque 
C/ Dolores Almeda, 1 
93 377 65 92
Restaurante Can Mercader 
Carretera de L'Hospitalet 
93 377 10 66
Optica Villena 
C/ Buenestar, 33 
93 375 65 01
Bar Restaurante La Terraza 
Avda. Del Parque, 14 
93 377 63 05
Mon Digital 
Avda. Del Parque, 33 
93 474 43 03
LOS ARCOS bar 
Avda. Del Parque, 55-57 
93 375 07 55
Panadería Simpatía 
Paseo de los Ferrocarriles Catalanes, 81 
93 474 24 61
Bar Restaurante Can Oliva 
Paseo de los Ferrocarriles  
Catalanes, 154 
93 377 89 73
Llesquería Brasería Cal Boina 
Carretera de L'Hospitalet, 43 
93 474 33 25
Estación de Servicio RONDA 15 
Avda. De la Fama 
93 377 27 72
Restaurante Tandoori  
(Bagdad Döner) 
Avda. Pablo Picasso, 40 
93 377 38 59
Forn Laxell 
653 36 82 96
Supermercats V.G. 
C/ Terra Alta, s/n 
93 377 50 92
Il Gusto Giusto 
Rambla Anselm Clavé, 9 
93 480 16 99
Panadería L'Estrella D'or 
Ctra. Sant Joan Despí, 88 
93 474 57 76
Novotel - Hotel 
Avda. Del Maresme, 78 
93 474 70 00
Restaurante Xinès Da Meng Fu 
C/ Sant Luis, 54-56 
93 377 31 31
Cervecería JUANES 
C/ Rubio i Ors, 216 
93 180 45 44
Cafetería El Pou Vell 
C/ Pio XII, 21
Cervecería Miranda 
C/ Doctor Arús, 13 
93 376 15 05
Cárnicas Lozano 
Avda. República Argentina, 62 
93 371 32 08
Mercat Municipal de Sant Ildefons

American Life Bar 
Paseo de los Ferrocarriles Catalanes, 95 
934746194
TJ 
C/Ampurdà, 8 
93 376 50 01

ESPLUGUES
Frutas Zorrilla 
C/ Sant Francesç Xavier  
(Cant. Santiago Rusinyol), 14 
93 473 83 93
Forn el Molí 
C/ Dr. Manel Riera, 29
Multiprecio almacenes Esplugues 
C/ Josep Miquel Quintana, 48 
93 473 87 94
Mercado de la Plana 
C/ Josep Miquel Quintana 
93 473 17 92
Restaurante O'PENEDO 
C/ Bruc, 54-56  
93 372 85 51
Forn Pim Pam 
C/ Antini María Claret, 18 
696 14 45 09
Shop-in 
C/ Mestre Joan Corrales, 75 
93 371 82 09
Bazar Oriental 
C/ Mestre Joan Corrales
Forn del barri 
C/ Mestre Joan Corrales, 67 
93 371 57 99
Mercado 
C/ Angel Guimerá
Comercial Eléctrica del Llobregat 
C/ Llunell, 51-53 
93 470 50 28
Forn La Moreneta 
C/ Vallerona, 1
Carnicería Lozano 
C/ Vallerona, 7 
93 371 32 08
La jarra y la Pipa 
Carretera de Cornellà
Servifruit 
C/ Joaquin Rosal, 15-17
Estanco 
C/ Laureà Miró, 213 
93 371 25 42
Channel Cars 
C/ Laureà Miró, 309 
93 371 91 17
Comercial Eléctrica del Llobregat 
Avgda. de Cornellá, 122-124 
93 470 10 56

Esplugues Sol 
Avgda. de Cornellá, 14 
93 371 53 35

Kiosco Petit Drugstore  
(La sardana) 
Avgda. de Cornellá, 81 
93 371 99 38

Heladería la Jijonenca 
Avgda. de Cornellá, 37 
93 470 01 68

Peluquería Abril 
C/ Josep Anselm Clavé 
93 473 23 55

Channel Frecuency 
C/ Molí, 105 
93 473 60 72

Carnicería Lozano 
C/ Molí, 10 
93 371 32 08

Mercado Miguel Angel 
C/ Marcelino Esquius

Gabitecnic 
Rambla Verge de la Mercé, 35 
93 371 14 54

El Torrador 
Rambla Verge de la Mercé, 47 
93 473 41 54

Congelados Buen Puerto 
Rambla Verge de la Mercé 
93 473 27 49

Cervecería CHESTER 
C/ Del Carmen, 69 
93 473 47 02

Bar Restaurante Can Carmen 
C/ San Salvador, 3 
93 372 60 93

Cau Modul 
C/ Del Carmen, 55 
93 473 89 88

ST. JOAN DESPÍ
Mini Mercat Houqun zhuang 
C/ Bon Viatge, 42
Bon Area 
C/ Bon Viatge, 28 
93 373 01 09
Carnicería Charcutería DESPÍ 
C/ Bon Viatge, 2 
93 477 18 07
Cafetería KOMA KASA 
C/ Mare de deu de Núria, 2 
647 21 47 80
Bar Akumal 
Ptge. Dela Pau, 5 
93 477 74 27
VISTA OPTICA 
C/ Baltasar de España, 1 
 93 477 24 96
Supermercat CONDIS 
C/ Rius i Taulet, 6 
93 373 46 53
Forn de Pa Can Negre 
Plaça Catalunya, 2 
93 477 05 95
Pastissería VIES 
C/ Rius i Taulet, 10 
93 477 33 35
Estación de Servicio Fontsanta 
Avgda. Barcelona, 41-43 
93 477 14 44
Ateneu Instructiu 
Passeig del Canal, s/n 
93 373 17 16
Centre Psicològic ARS 
C/ Previsió, 1 
93 477 34 48
Mil PC'S 
Rbla. Josep Maria Jujol, 46 
934772556

SANT FELIU
Forn de pa Perez Doga 
C/ Jaime Ribes, 19 

Restaurante El Racó d'en Pep 
Plaça de la Vila, 7 
93 685 30 27

MAS TR3S Pastissería 
Pi i Maragall (Pça. De la Vila), 1 
93 685 50 86

Restaurante LA VILA 
C/ Esglesia, 6 
93 685 10 78

El Centre de Sant Feliu 
C/ Pi i Maragall, 6-8

LA UNIÓ CORAL 
Passeig Bertrand, 13 
93 666 11 38

BON AREA 
C/ Ramon i Cajal, 27 
93 632 53 54

TOT Mascotas 
Laureà Miró, 253 
93 685 17 94

Café PAPILLON 
C/ Rupert Lladó, 35 
93 685 53 81

KASHWAK 
C/ Josep María de Molina, 24 
635 12 28 76

Mercat Municipal 
C/Pou de Sant Pere, s/n 
93 666 13 35

Mercat Municipal 
C/Josep María de Molina, 17 
93 666 13 35

HIPER 100 
C/ Rupert Lladó, 7

Bocadillería Bar Tostanova 
C/ Sant Josep, 19

BONA CUINA 
C/ Sant Josep, 75-79 
93 685 05 46

BEN YUE XINA 
C/ Francisco Sáez (esqu. Santa Creu) 
93 632 59 87

PETITESTEL 
C/ Santa Creu, 39 
93 632 66 28

Frutas Zorrilla 
Marquesa de Castellvell, 54 
93 685 64 06
Mathnetik online 
C/ Falguera, 99 
93 685 15 94
BONA CUINA 
C/ Marqués de Monistrol, 9 
93 685 16 30
BONA CUINA 
C/ Santa Creu, 9 
93 685 28 73
BONA CUINA 
Pº Comte Vilardaga, 138 
93 632 57 17

SANT JUST
Restaurante El Tast del Sandro 
Plaza del Parador, 3 
93 499 03 21
Cafetería Restaurante Al Punt 
Frederic Montpou, 3 
93 372 59 02
Bar El Chiringuito 
Miquel Reverter, s/n
Can Mèlich "EL CLUB" 
Av. 11 de Setembre, s/n 
93 372 82 11
LA BONAIGUA 
complex Esp. Municipal
El Parador de Sant Just 
Rbla. Sant Just, 25
Fleca i Pastisseria L'ILLA 
C/ Salvador Espriu, 5 
93 473 16 64
LOTERÍAS 
C/ Badó, 1 
93 499 08 13
Ràpid Net 
C/ Miquel Reverter, 6 
93 371 42 99

SANT VICENÇ
Forn el Trevol 
Jacint verdaguer, 266
Centro Comercial La Vailet 
Carretera de Sant Boi, 63-67
Carpinteria Aluminio Perez Salas 
Jacint Verdaguer, 216
Òptica 
Junto Ayuntamiento  
plaça de la vila, 1

PALLEJÀ
Mercat Municipal 
Joan Molins parera

ST. ANDREU BARCA
Tastet 
Priorat, 14-16
Foto estudio Geminis 
constitución, 16
Mercat Municipal 
constitución
Brocheteria Rialto  
(junto ayuntamiento) 
Carretera de Martorell, 7
Papeleria Victoria 
Carretera de Barcelona, 27

MOLINS DE REI
Bar Estación 
Frente estación

VILADECANS
Can Calderon 
c/d'Andorra, 64
Centre de Recursos per a Joves  
Can Xic 
Av. de Josep Tarradellas  
(parc de Can Xic, 1)
Atrium  
Av. de Josep Tarradellas, s/n
Mercat Municipal 
Av. de la Generalitat s/n
Biblioteca Municipal 
Av. de Josep Tarradellas, 16
Centre de Can Palmer 
Av. de Lluís Moré, 18
Auditori Pablo Picasso 
Passatge Sant Ramón, 2

ESTABLECIMIENTOS DONDE ENCONTRAR LA PREMSA DELBAIX

Si quiere distribuir este periódico en su establecimiento, llame al teléfono 615 87 33 44

4

Este es el ejemplo de un 
anuncio por líneas clasificado 
que te permitirá vender cual-
quier producto. Infórmate en 
el: 615 87 33 44

seleccionar

9€
mensuales

anuncio de texto

seleccionar

12€
mensuales

anuncio 1/2 módulo
Este es el ejemplo de un 
anuncio de medio módulo 
que te permitirá vender 
cualquier producto. Infór-
mate en el: 615 87 33 44

seleccionar

20€
mensuales

anuncio 1 módulo

Este es el ejemplo de un 
anuncio de un módulo con 
o sin imagen que te per-
mitirá vender cualquier 
producto. Infórmate en el: 
615 87 33 44
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¡¡PLAN “RENOVE” 
CALDERAS-CALEFACCIÓN!!

TODO INCLUIDO: caldera, instalación e IVA incluido

PAGO AL CONTADO 9% DESCUENTO
Disponemos de todos los modelos y potencias ede calderas

c/Galileo, 224-228, local 2
 08028 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior núm. 23-24 
del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet

TEMACLASIC
C-25E

1.300 €
ó

36 €/mes

DOMIPROJECT
C-24

870 €
ó

24 €/mes

CERCACLASS MIDI
ZW-24-KE

1.315 €
ó

37 €/mes

VICTORIA
24/24

1.080 €
ó

30 €/mes

CONSULTAS Y OFERTAS EN NUESTRA WEB: www.mohergas.es

PRESUPUESTO GRATUITO Tel. 93 490 96 45

CALDERAS ATMOSFÉRICAS, DE CONDENSACIÓN Y ESTANCAS 0%
3 añossin interesesy sin entrada

CALDERAS DE CALEFACCIÓN MÁS SEGURAS, MÁS PEQUEÑAS
Y DE MENOR CONSUMO, TOTALMENTE AUTOMÁTICAS
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